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ŠKOFJA LOKA

Zgledno so prenovili 
hiše
Pred kratkim je sedemnajst 
lastnikov z različnih koncev 
Slovenije dobilo priznanja za 
uspešno prenovo objektov 
kulturne dediščine, med nji-
mi kar trije v Škofji Loki.
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GORENJA VAS - POLJANE

Za zdaj le začasne 
namestitve
V Hiši generacij, ki so jo ure-
dili v prostorih nekdanje sta-
re šole v Gorenji vasi, so sre-
di aprila sprejeli prve tri sta-
novalce – dva moška in eno 
žensko.
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ŽELEZNIKI

Začeli graditi 
obvoznico
Gradnja obvoznice v Žele-
znikih se je začela. Dela do-
bro napredujejo tudi na dr-
žavni cesti Log–Rudno.
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ŽIRI

V ospredju čipke 
Marice Albreht
V dvorani Kina Žiri bodo v 
četrtek slovesno odprli 17. 
Slovenske klekljarske dneve, 
v okviru katerih se bodo le-
tos posebej poklonili Marici 
Albreht.

stran 11

Škofja Loka – Šolo prenove 
za nove generacije so ta me
sec predstavili v Škofji Loki, 
ki se je aktivno vključila med 
partnerje zanimivega pro
jekta. »Kulturna dediščina 
naše mesto močno zazna
muje in želimo si, da je ka
kovostno obnovljena, pri
merno predstavljena, pred
vsem pa živa. Verjamemo, 
da s tem projektom tudi sko
zi vrata osnovnih šol vstopa 
na nov in inovativen način, 
ki nam bo še dolga leta omo
gočal, da bodo v našem me
stu živeli in delali ljudje, ki 
kulturno dediščino razume
jo kot nekaj, kar je potencial 
za prihodnost, in ne ostalina 
preteklosti,« je poudaril žu
pan Tine Radinja.
Projekt Šole prenove za nove 
generacije je vreden 478 ti
soč evrov. Del sredstev, 80 
tisoč evrov, je namenjen pre
novi in novim inštalacijam 
prostorov renesančne stavbe 
Rotovž na Mestnem trgu v 
Škofji Loki. Prostori, ki so že 
več kot deset let prazni in 
brez namembnosti, bodo 
poleg prenove s projektom 
pridobili tudi novo vsebino 
in namen.
Kot je o Šoli prenove za 
nove generacije povedala 
generalna sekretarka Zdru
ženja zgodovinskih mest 
Slovenije, sicer pa prav tako 
Škofjeločanka Mateja Haf
ner Dolenc, gre za zelo ino

vativen projekt na področju 
izobraževanja, ki ga skupaj 
z več partnerji izvajajo kot 
program neformalnega izo
braževanja. »Financiran je 
iz sredstev norveškega me
hanizma za področje izo
braževanja in krepitev člo
veških virov,« je povedala 
Mateja Hafner Dolenc in 
poudarila, da si želijo kul
turno dediščino približati 
otrokom in jih zanjo tudi 
navdušiti. Želijo si, da bi 
postala del rednega izobra

ževanja v osnovi šoli na ino
vativen način.
Projekt je zaživel na Osnov
ni šoli Ivana Groharja v Ško
fji Loki, kjer je pred kratkim 
potekalo tudi testiranje 
otrok. Kot je pojasnil Andrea 
Bariselli, ki se ukvarja z ne
vrološkim testiranjem čus
tvenih in kognitivnih odzi
vov učencev, je njihov cilj 
pridobiti neposredne infor
macije od učencev. Petra 
Primc Marko je ob tem do
dala, da so učitelji različnih 

predmetov na šoli navduše
ni nad spremembami pri 
poučevanju, kamor vključu
jejo tudi kulturno dediščino.
Prav tako v projektu sodelu
je Šolski center Škofja Loka. 
Kot je povedala Neža Gu
banc, bodo izdelali didaktič
ni kotiček za učence v 
Osnovni šoli Ivana Groharja 
in dediščinsko skrinjo za 
shranjevanje interaktivnih 
gradiv, ki se bodo uporablja
la pri poučevanju in povezo
vanju s kulturno dediščino.

V Škofji Loki je zaživel projekt Šola prenove za nove generacije, s katerim želijo razviti nove učne 
prakse za vključevanje kulturne dediščine v učne načrte in programe v osnovnih šolah.

Dediščina za mlade

Vilma Stanovnik

S testiranjem so merili kognitivni odziv skupine učencev pri uporabi različnih metod 
poučevanja v okviru rednega učnega procesa učnih vsebin za četrte razrede osnovne šole. 
/ Nejc Vurnik, arhiv Združenja zgodovinskih mest Slovenije

Škofja Loka – V Lions klubu 
Škofja Loka pomagajo posa
meznicam, posameznikom, 
družinam in organizacijam 
na območju vseh štirih ob
čin. Organizirajo veliko do
brodelnih dogodkov, med 
njimi ima posebno mesto 
vsakoletni koncert Pomagaj
mo skupaj. Na srečanju na 
prvi aprilski ponedeljek so 
tako podelili donacije v sku
pni vrednosti 8600 evrov. 

»Pomembno se mi zdi, da 
smo spet združili Ločane v 
dobrodelnosti. Sama beseda 
pomoč je velikokrat uporab
ljena, a ne gre zgolj za po
moč, temveč tudi za prizna
nje, da pokažemo, da nismo 
sami,« je povedal predse
dnik kluba Aleš Bizjak.
Prvi dve donaciji, vrednost 
vsake je 1500 evrov, so na
menili dijakoma Gimnazije 
Škofja Loka Lani Pucihar in 
Jakobu Žoržu za njuno izre

dno delavnost in razvijanje 
vrhunskega talenta na nju
nih področjih. Petsto evrov 
je prejel sklad Gimnazije 
Škofja Loka Gaudeamus. 
Donacijo v višini tri tisoč 
evrov so namenili Župnijski 
karitas Škofja Loka. Kot je 
povedal tajnik Milan Mur, 
bodo s tem zneskom poma
gali šestim socialno ogrože
nim družinam. S tisoč evri 
so pomagali mamici in nje
nima dvema malima otroko
ma, ki so pred kratkim v pro

metni nesreči izgubili očeta. 
Dvakrat po petsto evrov so 
namenili PGD Trata in Var
ni hiši Gorenjske oziroma 
Materinskemu domu Kranj. 
Posamezniku, ki se je v sti
ski in ob bolezni obrnil na
nje, pa so poravnali položni
co v vrednosti dvesto evrov.
Na dogodku, ki ga je vodila 
Monika Tavčar, se je 22 čla
nom kluba z uradno zaprise
go pridružil tudi novi član 
Stanko Livk.

Lions klub Škofja Loka je podelil donacije v 
skupni vrednosti 8600 evrov, najvišjo v višini tri 
tisoč evrov Župnijski karitas Škofja Loka.

Donacije Lionsov

Klara Mrak

Časopis za škofjeloško območje            Št. 4, april 2023

Za rokometno 
prihodnost ni 
skrbi
Dvorana Poden je gostila finale 
državnega prvenstva za osnovne 
šole v rokometu, ekipa Osnovne 
šole Ivana Groharja pa je 
osvojila naslov podprvakov.
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Začela se je 
nova sezona 
eKOLOke
Prejšnji teden se je v 
Škofji Loki začela nova 
sezona priljubljenega 
sistema eKOLOka.
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Prejemniki donacij Lions kluba Škofja Loka / Foto: Klara Mrak
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Na našo bogato kulturno de-
diščino lahko pogledamo iz 
res različnih zornih kotov. 
Eden najbolj zanimivih je 
nedvomno otroški – kako 
naše starodavno mesto, grad, 
kamniti most, kužno zname-
nje, vodnjake pa tudi lepe do-
mačije vidijo otroci. Zanimi-
vo je, na kakšen način 
dojemajo okolje, v katerem 
živijo, in kaj jim to pomeni.
S projektom Šola prenove za 
nove generacije, ki ga izvaja 
Združenje zgodovinskih 
mest Slovenije, so se v zani-
mivem mednarodnem pro-
jektu lotili tudi vprašanja, 
kakšen vpliv ima kulturna 
dediščina na dojemanje ot-
rok, jim lahko pomaga pri 
motivaciji za delo in ali so 
bolj dojemljivi, če je njihovo 
okolje staro, prenovljeno, 
novo in spodbudno.
Zagotovo je Škofja Loka oko-
lje, ki s svojim ozadjem 
spodbuja tako k učenju kot k 
ustvarjanju. Dejstvo je na-
mreč, da je Škofja Loka že 
stoletja umetnice in umetni-
ke spodbujala k ustvarjanju. 
Skozi zanimiv, moderen 
nevrološki projekt zato stro-
kovnjaki preverjajo, kakšne 
učinke ima kakovostna kul-
turna dediščina na učenje, 
koncentracijo in motivira-
nost otrok.
Šola prenove kot projekt več-
jega izpostavljanja kulturne 
dediščine se bo v sklopu tega 
mednarodnega projekta, 
podprtega tudi s strani nor-
veškega finančnega meha-
nizma, zagotovo nadaljevala. 
V sklopu tega na Mestnem 
trgu vzpostavljamo delavni-
co šole prenove, kjer se bodo 
študentke in študenti ter 
drugi učili o starih tehnikah 
prenove in pomenu kultur-
ne dediščine.
Tudi naše mesto bo s preno-
vo Mestnega trga zaključilo 
pomemben cikel vlaganj v 
kulturno dediščino. Moj 
pogled je, da je veduta Ško-
fje Loke z gradom, starim 

mestnim jedrom, z obema 
trgoma in z vmesnimi uliči-
cami najvidnejša identiteta 
Škofje Loke.
V juniju bomo s prenovlje-
nim gradom imeli prenov-
ljeno zgornjo podobo. Po-
tem je na vrsti prenova 
Mestnega trga, ki bo naš 
glavni trg povzdignil na 
nivo, kot ga je že imel in mu 
bo dal urejeno novo podobo 
– brez parkiranja.
Izjemno smo veseli, da se 
kvalitetne prenove kulturne 
dediščine lotevajo tudi posa-
meznice in posamezniki na 
svojih domovih. Letos so kar 
tri škofjeloške hiše prejele 
priznanja Združenja zgodo-
vinskih mest Slovenije za 
kvalitetno prenovo zgodo-
vinske dediščine.
Če skrbno prenovimo in 
nadgradimo to, kar imamo, 
potem je lahko motivacija za 
ustvarjanje, učenje in delo, 
na podlagi tako bogate kul-
turne dediščine, samo še 
večja. Vsa prenova mora na-
mreč spodbujati to, da se tis-
ti, ki tukaj živimo in delamo, 
dobro počutimo.
Seveda mora biti dobro 
poskrbljeno tudi za moder-
no infrastrukturo in na pod-
lagi vsega tega smo lahko 
biser, ki ga radi obiskujejo 
od od blizu in daleč – kot že 
stoletja.

Tine Radinja, župan

Škofja Loka – V okviru pro-
jekta participativnega prora-
čuna, imenovanega Naša 
Loka, je bilo spomladi leta 
2021 izglasovanih 33 različ-
nih projektov.
»Po zaključku glasovanja 
smo se v občinski upravi lo-
tili izvedbe projektov, ki smo 
jih razvrstili v leti 2021 in 
2022. Tako je 27 projektov 
že povsem zaključenih. Po-
stavitev kipa škofu Abraha-
mu v Stari Loki je bila izve-
dena v minulem tednu, tudi 
projekt Učne poti Reteče - 
Gorenja vas pa se bo nadgra-
jeval in dopolnil še v tem 
letu,« je povedal vodja Od-
delka za družbene dejavno-
sti na Občini Škofja Loka 
Rok Primožič in pojasnil, da 
so med drugim uredili kar 
nekaj otroških igrišč in 
fitnesov v naravi, kot so de-
nimo na Godešiču ob špor-
tnem parku, v Retečah ob 
podružnični šoli, ob igrišču 
Podružnične osnovne šole 
Lenart, ob stari šoli v Gabr-
ku, v vasi Trata ter v špor-
tnem parku Gorajte.
»Postavljenih je bilo kar ne-
kaj novih klopi, med drugim 
v Zmincu, Retečah in pri Sv. 
Duhu, v Ševljah pa je bil 
urejen večgeneracijski pros-
tor za druženje. V okviru 
projekta je bila zaključena 
ureditev jedra Stare Loke, 
pri cerkvi pri Sv. Duhu je bil 
urejen prostor za druženje z 
vaško lipo, klopjo in mizo, v 
središču Bukovščice pa so 
bila urejena parkirišča. Na 
Sv. Lenartu je bila urejena 
dohodna pot do pokopališča. 
Dva projekta sta potekala 

tudi na področju Kamnitni-
ka, kjer so uredili eno izmed 
sprehajalnih poti ter del var-
ne šolske poti iz Tavčarjeve 
ulice do Kamnitnika. V okvi-
ru projekta participativnega 
proračuna je bila urejena 

tudi javna razsvetljava dela 
športnega parka v nekdanji 
vojašnici,« je naštel Rok Pri-
možič ter dodal, da so štirje 
projekti taki, da je zaradi 
večje zahtevnosti, dodatnih 
usklajevanj in ustreznega 
umeščanja v prostor večina 
izvedbe prestavljena v letoš-
nje leto.

Zamorčevo nabrežje bodo 
še uredili
»Pri projektu dostopa uredi-
tve do Zamorčevega nabrež-
ja smo pripravili projektno 
dokumentacijo za izgradnjo, 
ki je bila zaradi zahtevnosti 

terena obsežnejša, kot je bilo 
predvideno v prijavi. Začeli 
smo izvajati ureditev otro-
škega igrišča v dolini Hra-
stnice, projekta pešpoti do 
avtobusne postaje v Brodeh 
ter koloparka v Zmincu pa 
sta še v fazi konkretnega na-
črtovanja, saj projektov ni 
bilo možno izvesti tako, kot 

so bili zastavljeni v prijavi,« 
je tudi pojasnil Primožič, ki 
je zadovoljen, da je bil pro-
jekt dobro sprejet tudi med 
ljudmi.

Jeseni nove priložnosti
»Glede na povratne infor-
macije tako predlagateljev in 
predlagateljic kot tudi dru-
gih občank in občanov je bil 
proces participativnega pro-
računa zanimiv, zelo dobro 
sprejet, v okviru tega proce-
sa pa so bili izvedeni projek-
ti, ki so koristni in uporabni 
predvsem za manjše skup-
nosti in skupine, ki drugače 
niso bili na prioritetnem se-
znamu krajevnih skupnos-
ti,« je še povedal Rok Primo-
žič ter pojasnil,  da 
načrtujejo, da bodo že letos 
jeseni začeli novo izvedbo 
procesa participativnega 
proračuna.

Zadnji dve leti v občini poteka projekt Naša Loka, v katerem je bilo izbranih triintrideset različnih 
projektov, večina pa je že zaključena. Zadnji med njimi je postavitev kipa škofu Abrahamu minulo 
soboto v Stari Loki.

Naredili veliko novega

Vilma Stanovnik

Škofja Loka – Na peti redni 
seji škofjeloškega občinskega 
sveta je, po besedah župana 
Tineta Radinje, delo potekalo 
kot že zelo dobro naoljen 
stroj. Med pomembnejšimi 
točkami je bil program opre-
mljanja za naselje Livada 
Žovšče, kjer bo v kratkem do-
končno zgrajena komunalna 
infrastruktura, s torkovim 
sklepom pa je bila odpravlje-
na tudi zadnja administrativ-
na ovira. Lastniki oziroma in-
vestitorji v družinske hiše 
bodo lahko v kratkem začeli 
vlagati dokumentacijo za 
gradbena dovoljenja.
Občinski svet se je seznanil 
tudi s poročilom o upravlja-

nju energije v javnih stavbah 
za lansko leto. Ugotavljajo, 
da se trendi zmanjševanja 
porabe energije nadaljujejo, 
kot pravi župan, se kaže, da 
imajo energetske prenove 
šol, vrtcev in ostalih javnih 
stavb dobre in zelo merljive 
učinke.
»Posebej me veseli skoraj 
17-odstotno zmanjšanje po-
rabe električne energije za 
javno razsvetljavo, predvsem 
z menjavo svetilk in drugač-
nimi pristopi k upravljanju 
javne razsvetljave. Nekaj 
dela nas še čaka pri upravlja-
nju energije, ki jo porablja-
mo za komunalne storitve, 
in pa pri zmanjševanju pora-
be vode,« je povedal župan 
Radinja. Kot je dodal, občin-

ski svet tovrstno poročilo 
obravnava vsako leto, z na-
menom, da je tudi Svet sez-
nanjen z napredkom.

Povišanje subvencij 
za MKČN
Ena od pomembnih točk je 
bila sprememba pravilnika 
za subvencioniranje malih 
komunalnih čistilnih naprav 
(MKČN) na podeželju. Od 
zdaj bo subvencija lahko 
znašala kar petdeset odstot-
kov vrednosti naprave in 
stroškov gradnje. Občina si 
želi, da bi odpadne vode po 
vsej občini čistili zelo kako-
vostno in da bi bil delež očiš-
čenih odpadnih voda oziro-
ma stavb, ki imajo urejeno 
čiščenje, zelo visok ter bi se 

približal stotim odstotkom. 
V mestu in v vaseh proti 
Kranju in Ljubljani so upo-
rabnike že priključili na cen-
tralne čistilne naprave, s to 
subvencijo pa k temu nago-
varjajo še vse druge vaške 
skupnosti.
Med drugim pa so na zadnji 
seji škofjeloškega občinske-
ga sveta potrdili tudi novo 
organizacijo občinske upra-
ve. »Gre za pomemben do-
kument, zame in za občin-
sko upravo, da jo lahko ob 
začetku drugega mandata 
reorganiziramo in jo naredi-
mo še malce učinkovitejšo, 
predvsem pa odgovorimo na 
izzive, ki jih imamo. Tu 
imam v mislih predvsem po-
dročje pridobivanja evrop-
skih sredstev, kjer si želimo 
še okrepiti ekipo. Ekipa bo 
sicer številčno ostala bolj ali 
manj enaka, je pa nova orga-
nizacija občinske uprave na-
menjena temu, da reorgani-
ziramo ekipe znotraj 
občinske uprave,« je še po-
vedal Tine Radinja.

Na zadnji seji občinskega sveta so se svetniki seznanili s poročilom o 
upravljanju z energijo v občini. Župana posebej veseli skoraj 17-odstotno 
zmanjšanje porabe električne energije za javno razsvetljavo.

Manjša poraba energije

Klara Mrak

Prenova kot 
motivacija

Razsvetljavo so postavili v delu športnega parka v nekdanji vojašnici. / Foto: Vilma Stanovnik

Tine Radinja

Županov kotiček
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Postavitev kipa škofu Abrahamu v Stari Loki je 
bila izvedena v minulem tednu, projekt Učne 
poti Reteče - Gorenja vas pa se bo nadgrajeval in 
dopolnil še v tem letu.
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Prvo regionalno tekmovanje Junior Achievment (JA) nacionalnega tekmovanja 2023 je minuli torek 
potekalo v Šolskem centru v Škofji Loki. Dijaki omenjenega centra in Biotehniškega centra Naklo so 
predstavili najbolj inovativne podjetniške ideje.

Škofja Loka – Nacionalno 
tekmovanje in sejem dija-
ških podjetij je vrhunec pro-
grama Moje podjetje, ki po-
teka že deseto leto. Čez leta 
je dijakinj in dijakov, ki so 
vključeni vanj, vse več. V le-
tošnjem programu Moje 
podjetje sodeluje skoraj 650 
dijakov, ki so ustanovili 129 
dijaških podjetij in se pote-
gujejo za vrsto priznanj in 
nagrado »Podjetje leta 
2023« in s tem udeležbo na 
evropskem tekmovanju 
GEN-E 2023 (Europe's Lar-
gest Entrepreneurship 
Event) pod okriljem Junior 
Achivement Europe, ki bo 
letos v Istanbulu.
Prvo regionalno tekmova-
nje, na katerem je sodelova-
lo 18 dijaških podjetij, je po-
tekalo minuli torek v Škofji 
Loki. Dijakinje in dijaki so 
predstavili najbolj inovativ-
ne podjetniške ideje Šolske-
ga centra Škofja Loka (Sre-
dnjih šol za lesarstvo in za 
strojništvo) ter Biotehniške-
ga centra Naklo. Pred stro-
kovno žirijo izkušenih go-
spodarstvenikov so pripravili 
predstavitev dijaškega podje-
tja, poročilo o delovanju, 
stojnico in nekateri tudi re-
klamni video. Žirija bo po 
regionalnih tekmovanjih iz-
brala 25 finalistov.  Zaključek 

tekmovanja bo v petek, 5. 
maja, v prostorih Gospodar-
ske zbornice v Ljubljani.

Izkušnje so dragocene
Kot je na odprtju loškega re-
gijskega tekmovanja poveda-
la direktorica dr. Jožica Re-
jec iz JA Slovenija, Zavoda 
za spodbujanje podjetnosti 
mladih, je vesela, da se je v 
desetih letih programa Moje 
podjetje udeležilo kar okrog 
tri tisoč dijakov. »Dijaki tu 
dobijo dragocene izkušnje, 
in če se boste kasneje odloči-
li za podjetništvo, sem 

prepričana, da vam bo mar-
sikatera težava prihranjena. 
Morate se zavedati, kako po-
membno je sodelovanje in 
kako pomembno je upati si 
narediti napako. Če v podje-
tju želite biti med vodilnimi 
v svetu, je treba imeti po-
gum delati z novimi materi-
ali in z novimi procesi,« je 
povedala v svojem nagovoru.
Letos tako poteka že deseto 
leto izvajanja programa 
Moje podjetje in posledično 
pripravljajo tudi že deseto 
JA nacionalno tekmovanje. 
Na prvem regionalnem izbo-

ru v Škofji Loki je sodelovalo 
18 dijaških podjetij. Iz Sre-
dnje šole za strojništvo Šol-
skega centra Škofja Loka so 
sodelovala štiri: 3/2, Spittin-
flames, Sstol in Unikicks. Iz 
Srednje šole za lesarstvo jih 
je bilo kar deset: Cap, Chair-
pack, Dariles, Easyupgrade, 
Fitras, Grovey, Stickreuse, 
Treesor, Zmečka in Zobni 
vrtiljak. Štiri dijaška podjetja 
pa so predstavili dijakinje in 
dijaki iz Biotehniškege cen-
tra Naklo, in sicer podjetja 
Fallot, Luskavček, Mjau in 
Re-glas.

Klara Mrak

Gospodarska zbornica Slovenije je v sodelovanju s Šolskim centrom (ŠC) Škofja Loka in drugimi 
partnerji v Športni dvorani Poden pripravila srečanje z naslovom Skupaj gradimo kariere, na katerem 
se dijaki lahko srečajo z morebitnimi bodočimi zaposlovalci.

Mladi prinašajo novo vizijo

Škofja Loka – Dijaki so imeli 
na srečanju priložnost 
spoznati tehnološko prodor-
na podjetja na Škofjeloškem 
in v regiji ter se seznaniti z 
možnostmi gradnje kariere 
skupaj z njimi. Predstavili so 
tudi prednosti vajeništva in 
praktičnega usposabljanja z 
delom. Po besedah direktor-
ja ŠC Škofja Loka Martina 
Pivka je tokrat dogodek pote-
kal šesto leto, od prvotnih 28 
delodajalcev, ki so se udeleži-
li srečanja, pa so tokrat lahko 
dijaki spoznali že 66 podje-
tij. Izbira podjetij, s katerimi 
lahko sklenejo vajeniško po-
godbo oziroma se dogovorijo 
za kadrovsko štipendijo ali 
praktično usposabljanje z de-
lom, je bila tako tokrat res 
velika. Pomen tega je na 
okrogli mizi v sklopu sreča-
nja poudaril tudi direktor 
podjetja Polycom Iztok No-
vak: »Mladi v podjetje poleg 
znanja iz šole prinašajo sve-
žino in novo vizijo.«

Na delavnicah so dijakom 
najprej predstavili, kako na-
rediti dober prvi vtis na raz-
govoru za zaposlitev, ter jih 
seznanili s podrobnostmi o 
dijaškem in študentskem 
delu, prisluhnili so lahko 
tudi pogovoru z nekdanjimi 
dijaki, ki so z njimi delili 

svojo izkušnjo uspešne kari-
ere. Vse popoldne so se na 
stojnicah predstavljala pod-
jetja, ki jih je bilo mogoče 
spoznati tudi skozi individu-
alne pogovore z njihovimi 
predstavniki. V sklopu sreča-
nja so predstavili še vajeni-
ške oblike srednjega poklic-

nega izobraževanja za 
učence osnovnih šol in nji-
hove starše. O ključnih izzi-
vih sodelovanja gospodar-
stva z izobraževanjem pa so 
spregovorili na okrogli mizi, 
na kateri so svoja stališča 
glede tega predstavili pred-
stavniki ministrstva za vzgo-
jo in izobraževanje, gospo-
darskega ministrstva, 
državnega sveta in ŠC Škofja 
Loka. Večina sodelujočih je 
poudarila predvsem pomen 
dualnega izobraževanja, pri 
čemer bi po njihovem mne-
nju podjetja morala stopiti v 
stik z mladimi v stik še pred 
vstopom v srednjo šolo, ko 
imajo mnogi že oblikovane 
poklicne želje. »Nagovarjati 
je treba že osnovnošolce in 
jim predstaviti lepote tehnič-
nih poklicev.« Ob tem je 
predsednik državnega sveta 
Marko Lotrič poudaril, da bi 
morali dualni sistem izobra-
ževanja graditi po celotni 
vertikali, da bi tudi srednje-
šolci in študenti imeli več 
stika s podjetji.

Mateja Rant

Škofja Loka – Prejšnji teden 
se je v Škofji Loki začela 
nova sezona eKOLOke. 
Cene paketov so za uporab-
nike ugodne. Letni paket, s 
katerim si je možno izposo-
diti tako navadno kot elek-
trično kolo, stane 25 evrov, 
cena mesečnega paketa je 10 
evrov, 3-dnevnega pa 3 evre. 
V Škofji Loki je moč izbrati 
tudi enodnevni paket za en 
evro, za izposojo le navadne-
ga kolesa pa so nižje cene 
kot drugje, in sicer 5 evrov 
za mesečni paket in 12,50 
evra za letni paket.
V zimskih mesecih so bila 
na voljo le navadna kolesa, 
od prejšnjega tedna pa so v 
ponudbi znova tudi elek-
trična.
Sistem izposoje in uporaba 
koles sta preprosta. Naje-
nostavneje se prva registra-
cija opravi na spletni strani 

www.gorenjska.bike, kjer 
uporabnik izbere paket, ki 
mu najbolj ustreza, in ob-
močje, kjer bo prevoženih 
največ kilometrov. Naslednji 
korak sledi na postaji, kjer 
uporabnik izbere kolo, ki si 
ga želi izposoditi, in na raču-
nalniškem terminalu oziro-
ma kiosku sledi preprostim 
navodilom v slovenskem ali 
angleškem jeziku. Izposojo 
uporabnik lahko še enostav-
neje opravi z aplikacijo mo-
biln.si., pomoč pa nudijo 
tudi v Centru trajnostne mo-
bilnosti Kranj, občinskih 
upravah in turističnoinfor-
mativnih centrih.
Sicer pa je v enotnem siste-
mu Gorenjska.bike, ki delu-
je v Škofji Loki in v občinah 
Cerklje na Gorenjskem, Je-
senice, Kranj, Naklo, Rado-
vljica, Tržič in Bled, na 59 
postajah na voljo 351 koles, 
od tega je dobrih 40 odstot-
kov električnih.

Vilma Stanovnik

Začela se je nova 
sezona eKOLOke

Kot prvo se je predstavilo podjetje 3/2, ki so ga ustanovili štirje dijaki Srednje šole za 
strojništvo Šolskega centra Škofja Loka. / Foto: Gorazd Kavčič

Dijakom so se predstavila tehnološko prodorna podjetja 
s Škofjeloškega. / Foto: Tina Dokl

V zimskih mesecih so bila na voljo le navadna kolesa, od 
prejšnjega tedna pa so v ponudbi znova tudi električna.  
/ Foto: Vilma Stanovnik

Škofja Loka – Razvojna agencija Sora v okviru projekta 
Spodbujanje podjetništva na Loškem vabi na delavnico z 
naslovom Promocija skozi video na digitalnih platformah z 
uporabo pametnega telefona. Delavnica bo potekala 8., 9. 
in 10. maja od 18. do 20. ure na Mestnem trgu 38. Predsta-
vljene bodo prednosti uporabe pametnega telefona, pred-
vsem novejših modelov, ki omogočajo zajemanje slike z 
več kamerami. Spoznali boste lahko, kako čim bolje izkori-
stiti pametni telefon za kreiranje različnih tipov kratkih vi-
deov za digitalno promocijo na platformah Facebook in 
Instagram. Vodili jo bodo producenti Zveze Karata Filma. 
Delavnica je brezplačna. Dodatne informacije in obvezne 
prijave: www.ra-sora.si ali telefonu 04 50 60 220.

Delavnica o uporabi pametnega telefona
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OBČINA ŠKOFJA LOKA

Obveščamo vas, da je na spletni strani  
Občine Škofja Loka objavljen

RAZPIS ZA PODELITEV PRIZNANJ  
OBČINE ŠKOFJA LOKA ZA LETO 2023

Vsebina razpisa je na voljo na spletni strani Občine Škofja Loka, 
pod rubriko Razpisi, naročila, namere.

Številka: 012-0002/2022
Datum: 10. 3. 2023
 mag. Melita REBIČ, predsednica
 Komisija za mandatna vprašanja,
 volitve in imenovanja

Podjetniške ideje dijakov
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Crngrob – Konec marca je 
bilo v cerkvi Marijinega ozna-
njenja v Crngrobu po popol-
danski praznični maši v gale-
riji C'ngrobsk turn odprtje li-
kovne razstave Crngrobski 
pasijonski cikel. Razstava spa-
da med dogodke Dnevov Ško-
fjeloškega pasijona in je nas-
tala v organizaciji Župnijske-
ga zavoda sv. Jurija Stara Loka 
in Župnije Stara Loka v sode-
lovanju z Javnim zavodom 
973 in Občino Škofja Loka.
V mesecu marcu so namreč 
pod vodstvom akademske 
slikarke Agate Pavlovec po-
tekale tri postne likovne de-
lavnice, namenjene upoda-
bljanju prizorov pasijonskih 
podob s crngrobske fasade 
iz druge polovice 14. stoletja. 
Kot je povedala na odprtju, 

so ustvarjalci slikali kopije 
fresk, a hkrati vanje vtisnili 
tudi del sebe.
Zunanjo zahodno fasado 
pod neogotsko lopo iz 19. 
stoletja krasijo upodobitve 
pasijonskega cikla in so os-
tanek starejšega dela cerkve. 
Pozna se jim vpliv italijan-

skega slikarja Giotta. Freske 
so najstarejši primer furlan-
sko-kranjsko-koroškega sli-
karskega kroga. Avtor poi-
mensko ni znan, zato ga 
umetnostnozgodovinska 
stroka imenuje mojster crn-
grobske fasade.

Delavnice je obiskovalo 12 
udeležencev: Marta Čuk, Ana 
Frelih, Urška Florjančič, 
Franc Hafner, Irena Hrvatin, 
Minča Komovec, Štefka 
Krmelj, Mija Naglič, Dorica 
Prevc, Stana Rovtar, Marta Sa-
tler in Marija Šmid. Vsak si je 
izbral po enega izmed moti-

vov s fasade in na papir v teh-
niki tempere naslikal repliko.
Razstava bo odprta za ogled 
vse do začetka maja ob nede-
ljah med 15. in 17. uro ali po 
predhodnem telefonskem 
dogovoru na 031 261 813 
(Urška Florjančič).

Razstava Crngrobski pasijonski cikel, ki sta jo pripravila Župnijski zavod sv. Jurija Stara Loka in Župnija Stara Loka, je na ogled v Galeriji C'ngrobsk turn 
v cerkvi Marijinega oznanjenja v Crngrobu vse do začetka maja.

Po delavnicah je v Crngrobu še razstava

Jure Ferlan

Škofja Loka – V škofjeloškem 
javnem zavod za organizacijo 
prireditev in dogodkov 973 
so v sodelovanju s številnimi 
drugimi tudi letos pripravili 
tradicionalne Dneve Škofje-
loškega pasijona, ki so name-
njeni ohranjanju pasijonske 
kondicije v času do njegove 
ponovne uprizoritve. Ta je 
predvidena v letu 2025.
Bogat program je sestavljalo 
kar 16 različnih dogodkov, 
prvi dogodek pa je bil križev 
pot po podružničnih cerkvah 
Župnije Poljane. Tudi na ta 
način so letos v program po-
leg dogodkov v Škofji Loki in 
Selški dolini vključili še do-
godke v Poljanski dolini, saj 
Škofjeloški pasijon združuje 
pasijonce vseh štirih občin 
na Loškem.
V Nunski cerkvi so nato od-
prli pasijonske ali postne 

jaslice, ki predstavljajo pri-
zore Jezusovega trpljenja od 
slovesnega prihoda v Jeruza-
lem do križanja na Kalvariji 
in položitve v grob.
Prav tako v Nunski cerkvi je 
bil Pasijonski koncert, na ka-
terem je bilo moč slišati 
zlasti dela iz zakladnice ba-
ročne glasbene umetnosti. 
Na odru so se zvrstili številni 
solisti, podprti z orkestrom 
Camerata Puštal. V cerkvi v 
Crngrobu si je še vedno moč 
ogledati likovne upodobitve 
prizorov pasijonskega cikla s 
crngrobske fasade iz 2. polo-
vice 14. stoletja.
V Sokolskem domu je pa-
ter Andraž Arko predstavil 
filme o Kristusovem pasijo-
nu v obdobju nemega filma 
pa vse do prvega zvočnega 
filma.
Prav tako v Sokolskem 
domu je potekal Pasijonski 
dan s predstavitvijo 18. šte-

vilke Pasijonskih doneskov. 
Zbornik bogati naslovnica s 
fotografijo vitraja mojstra 
Marka Jermana, ki je le-
tošnjo izdajo popestril s Kri-
ževpotnim vencem.
Številni obiskovalci si v So-
kolskem domu še vedno (do 
7. maja) lahko ogledajo 
razstavo obnovljene kostu-
mografije in scenografije 
Škofjeloškega pasijona. Kot 
je ob tem povedal Jakob Vr-
hovec, mnogi prostovoljci v 
času med eno in drugo upri-
zoritvijo Škofjeloškega pasi-
jona še zdaleč ne počivajo. 
»Kljub temu da je bil leta 
2021 Škofjeloški pasijon od-
povedan, smo danes na nas-
lednji pasijon bolje priprav-
ljeni in ga nestrpno 
pričakujemo,« je povedal Ja-
kob Vrhovec in pojasnil, da 
so s finančnimi sredstvi, ki 

so jih pridobili na razpisih 
ministrstva za kulturo, v 
zadnjih dveh letih obnovili 
kostume in kostumske ele-
mente, od novih sandal, do 
podsedelnic za konje, naro-
čili pa so tudi blago, iz kate-
rega so pod rokami Milene 
Dolenec nastale pasijonske 
kute, krila angelov ter kostu-
mi vojakov in cehov, ki bodo 
zamenjali dotrajane. Izdelali 
so tudi dodatna stojala za 
obleke. Prav tako so obnovili 
scenske elemente, od kulis, 
bakel, lesenih koles vozov do 
ograj.
Da je pasijonska dediščina 
živa, je bil dokaz tudi Pasi-
jonski večer v Stari Loki, kjer 
so v pričakovanju Škofjelo-
škega pasijona domači igral-
ci, pevci in glasbeniki, sku-
paj z gostujočimi pasijonci 
iz Poljan in Železnikov pod 

režijskim vodstvom Marjana 
Kokalja oživili izbrane prizo-
re iz Škofjeloškega pasijona.
Tudi letos so na Mestnem 
trgu potekale Pasijonske de-
lavnice z izdelavo butaric za 
cvetno nedeljo, pihanjem 
jajc in ročnim barvanjem 
pirhov, pa tudi pokušino 
postnih jedi, za kar so poskr-
beli v Posvetnem društvu 
Sotočje Škofja Loka. Veliko 
zanimanja je bilo zlasti za 
pokušino aleluje, loške 
smojke in loške medle. Pred 
cvetno nedeljo so pri vhodu 
v cerkev sv. Jakoba Loški 
skavti izdelali butaro veli-
kanko, ki je nato krasila 
vhod v cerkev.
V Krekovem domu v Selcih 
je gostovala skupina pasijon-
cev iz Štepanje vasi, na veliki 
četrtek pa so v cerkvi sv. 
Martina v Poljanah pripravi-

li obred velikega četrtka. Na 
veliki petek je po mestnem 
središču Škofje Loke potekal 
križev pot, prav tako pa so ga  
pripravili v Poljanah.
Na velikonočni ponedeljek 
je v cerkvi sv. Petra v Selcih 
potekal koncert mladinske-
ga pevskega zbora Minuta 
čez pod taktirko Ane Šolar, 
dogodke letošnjih Dnevov 
Škofjeloškega pasijona pa 
sta zaokrožila Pasijonsko 
sporočilo prizora križevega 
pota z režiserjem Marjanom 
Kokaljem v kapucinski 
cerkvi ter Romualdov dan, ki 
so ga minulo soboto organi-
zirali v kapucinskem samo-
stanu. Pripravili so namreč 
dan odprtih vrat samostana 
in voden ogled kapucinske 
knjižnice, Matija Ogrin pa je 
predstavil Škofjeloški pasi-
jon skozi čas.

Minulo soboto so se z Romualdovim dnevom zaključili letošnji Dnevi Škofjeloškega pasijona, ki so se v začetku marca začeli s križevim potom po 
podružničnih cerkvah Župnije Poljane. Z različnimi prireditvami za vse generacije se organizatorji trudijo vzdrževati tudi čim bolj živahen pasijonski duh.

Skrbijo za živ pasijonski duh

Vilma Stanovnik

Novo številko zbornika Pasijonski doneski je predstavila 
glavna urednica Helena Janežič, s slikami pa jo je obogatil 
mojster vitraja Marko Jerman. / Foto: Gorazd Kavčič

V pričakovanju Škofjeloškega pasijona je v Stari Loki 
potekal Pasijonski večer, v katerem so oživili izbrane 
prizore iz Škofjeloškega pasijona. / Foto: Gorazd Kavčič

Agata Pavlovec je na odprtju razstave pojasnila nastajanje kopij starodavnih fresk. 
/ Foto: Jure Ferlan

Zanimivo razstavo obnovljene kostumografije in 
scenografije Škofjeloškega pasijona si je še do konca 
prvega tedna v maju moč ogledati v Sokolskem domu.  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Razstavljene so likovne upodobitve prizorov 
pasijonskega cikla s crngrobske fasade iz druge 
polovice 14. stoletja, ki so jih ustvarjali odrasli in 
mladi pod mentorstvom slikarke Agate Pavlovec.
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Zgledno so prenovili hiše
Pred kratkim je sedemnajst lastnic in lastnikov z različnih koncev Slovenije dobilo priznanja za uspešno prenovo objektov kulturne dediščine ter 
kulturnih spomenikov, hiš, domačij, kmetij in cerkva, med njimi kar trije v Škofji Loki.

Škofja Loka – Konec prej-
šnjega meseca so v Dolenj-
skem muzeju v Novem me-
stu podelili priznanja za 
uspešno prenovo objektov 
kulturne dediščine ter kul-
turnih spomenikov, hiš, do-
mačij, kmetij in cerkva za 
minulo leto, ki jih podeljuje 
program Šola prenove.
Program je nastal v partner-
stvu s Fakulteto za arhitektu-
ro Univerze v Ljubljani, Zavo-
dom za varstvo kulturne 
dediščine Slovenije, Združe-
njem zgodovinskih mest Slo-
venije, Srednjo gradbeno, ge-
odetsko in okoljevarstveno 
šolo Ljubljana in Šolskim cen-
trom Škofja Loka, tokrat pa so 
priznanja podelili drugič.
Na prireditvi je prejemnike 
priznaj pozdravil direktor 

Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine Slovenije Jernej 
Hudolin ter se lastnikom za-
hvalil za njihovo skrb za kul-
turno dediščino ter poudaril 
pomen in vlogo Šole preno-
ve kot oblike organiziranja 
civilne družbe z namenom 
povezovanja vseh, ki si pri-
zadevajo ohranjati in prena-
vljati kulturno dediščino.
Aleksander Ostan s Fakulte-
te za arhitekturo Univerze v 
Ljubljani je spregovoril v 
imenu ocenjevalne komisi-
je, ki so jo poleg njega sesta-
vljali še Živa Deu, Mateja 
Kavčič, Katarina Odlazek in 
Robert Peskar. V nagovoru 
je opozoril na energetski, 
ekološki, ekonomski in 
estetski pomen kulturne de-
diščine, kar pomeni za druž-
bo velik potencial, ki se ga še 
premalo zavedamo.

Špela Spanžel, v. d. direktor-
ja Direktorata za kulturno 
dediščino Ministrstva za 
kulturo RS, je poudarila več 
pomembnih vidikov preno-
ve, od skrbno načrtovanega 
prenavljanja do tega, ko se 
pravzaprav ne prenavlja, am-
pak le vzdržuje in ohranja 
originalna substanca.

Tri loške stavbe
Za uspešno prenovo so la-
stniki nato prejeli priznanja, 
kar tri pa so si zaslužile pre-
novljene stavbe v Škofji Loki. 
Priznanje za prenovo sta do-
bila Marija Peternelj in To-
maž Arnol, lastnika hiše na 
Cesti talcev 5. Hiša, ki ima 
status registrirane dediščine, 
je bila zgrajena v času od sre-
dine 19. do začetka 20. stole-
tja, prenova pa je potekala 
med letoma 2008 in 2018.

Spomenik lokalnega pome-
na je hiša na Spodnjem trgu 
11, katere lastnika sta Emina 
in Blaž Hostnik. Zgrajena je 

bila na prelomu 17. in 18. 
stoletja, prenova pa je pote-
kala med letoma 2017 in 
2020.
Status registrirane dediščine 
ima tudi domačija v Stari 
Loki 150, katere lastnik je Ja-
nez Bergant. Mruščeva do-
mačija je bila zgrajena med 
16. in 19. stoletjem, prenovi-
li pa so jo leta 2019.
Vseh 17 uspešno prenovlje-
nih objektov kulturne dedi-
ščine je predstavljenih v mo-
nografiji Prenove, zgodbe o 
hišah. V njej je med drugim 
zapisano, da si želijo druž-
benega konsenza, da je dedi-
ščina kakovost, in ne breme. 
Prav tako si želijo strukturne 
podpore vsem, ki ohranjajo 

že izgrajen stavbni fond, ker 
s tem ohranjajo naše okolje, 
ne širijo po nepotrebnem 
poselitvenih vzorcev, upora-
bljajo v gradnjo že vloženo 
energijo, ne kupujejo na 
novo proizvedenih gradiv in 
ne trošijo energije in ener-
gentov s transportom teh 
gradiv čez celine.
Priznanja bodo ponovno 
podelili v prihodnjem letu, 
zato iz Šole prenove vabijo 
k prijavi primerov uspešno 
prenovljenih objektov kul-
turne dediščine, ki bodo s 
prenovami dodali svoj pri-
spevek k ohranjanju sloven-
ske arhitekturne dediščine 
in trajnostnemu prostorske-
mu razvoju.

Vilma Stanovnik

Na prvo junijsko soboto bo v nekdanji vojašnici potekal drugi košarkarski turnir Vrzimo kapitalizem 
v koš, ki ga pripravlja samoorganizirano gorenjsko tovariško košarkarsko gibanje.

Vrzimo kapitalizem v koš

Škofja Loka – Celodnevno 
dogajanje se bo zaključilo s 
koncertom ameriških roker-
skih psihadelikov El Perro 
ter prepoznavnega bluzo-
vskega dueta Ramoveš & 
Erič. O košarki, kapitalizmu 
in športu sem se pogovarjala 
z Andražem Malijem, dele-
gatom organizacijske ekipe 
turnirja.

Pred letom dni se je vse sku-
paj začelo ...
Če si dovolim biti malce 
pompozen, pred približno 
letom dni smo s šenčurski-
mi tovariši nenačrtovano 
sprožili manjšo renesanso 
rekreativne košarke na Go-
renjskem. Ni nam kazalo 
najbolje z igralci, zato smo 
sprožili široko mobilizacijo. 
Uspelo nam je pridobiti pre-
cej igralcev iz drugih krajev, 
mnoge od njih smo prvič 
srečali in kmalu nas je bilo 
toliko, da smo izvedli manjši 
samoorganizirani košarkar-
ski turnir. Navdušeni smo 

se odločili, da poskušamo 
organizirati večji turnir ter 
ga po zgledu turnirja Brcni-
mo rasizem tudi politizira-
mo. Tako je nastal turnir Vr-
zimo kapitalizem v koš, ki 
bo vsakoletno potekal prvo 
junijsko soboto. Če se za tre-
nutek vrnem še na lansko 
leto: pri izvedbi turnirja 
nam je z bogatimi izkušnja-
mi pomagal Sergej, grafično 
podobo je pripravila Brina, 
za koncertni večer je poskr-
bel Tine. Pridružile so se 
mnoge košarkarske ekipe in 
turnir se je tako rodil.

Upam, da ni to samo marke-
tinški trik, ki ima z antikapi-
talističnim gibanjem toliko 
skupnega kot majica Cheja 
Guevare z revolucijo.
Prvič, gre za gradnjo soli-
darnosti in zavezništev na 
igrišču in zunaj njega. Ka-
pitalizem ločuje, izkorišča 
delavstvo in naravo. Če ga 
želimo odpraviti, se mora-
mo delovni ljudje organizi-
rati in sodelovati. Takšna 
priložnost so tudi prostoča-
sne športne aktivnosti, ki 
potekajo v tovariškem 
duhu. Kar precej ekip in 

igralcev je aktivnih v različ-
nih političnih kolektivih, 
sindikatih, okoljskih in 
drugih naprednih organi-
zacijah.

Zanima me, kako in kje se 
lahko prijavimo.
Skratka, igrala se bo ulična 
košarka 3 na 3. Prijave zbira-
mo do četrtka, 1. junija, z 
obrazcem, ki ga najdete na 
FB-dogodku Basket turnir | 
Vrzimo kapitalizem v koš 
#2, lahko pa nam tudi pišete 
na naslov vrzimokaptali-
zemvkos@gmail.com.

Nina Fehter
Škofja Loka – V škofjeloški 
občini je za pomoč starejšim 
na voljo informacijska točka, 
ki so jo poimenovali Halo 
65+. Na brezplačno telefon-
sko številko 080 22 61 lahko 
pokličete od ponedeljka do 
petka med 8. in 12. uro.
Točka informacij, kjer ponu-
jajo povezavo s ponudniki 
storitev za starejše in invali-
de, je zbirka koristnih naslo-
vov in povezav na brezplačni 
številki. Seveda lahko pokli-
čete tudi storitev Prostofer 

(080 10 10), e-minibusa 
Agata in Jurij (051 444 760) 
ali Zdravstveni dom Škofja 
Loka (04 502 00 00).
Kot pravijo v Društvu Uni-
verza za tretje življenjsko ob-
dobje Škofja Loka – Društvo 
U3, se zavedajo, da je raču-
nalnik številnim starejšim 
nedostopen ali ga ne znajo 
uporabljati, potrebujejo pa 
podporo pri iskanju odgovo-
rov na svoja vprašanja. Tako 
ponujajo tudi učenje upora-
be računalnika in pametne-
ga telefona, izobražujejo pa 
tudi v drugih krožkih.

Vilma Stanovnik

Informacijska točka 
za pomoč starejšim

Mruščeva domačija v Stari Loki 150 / Foto: Vilma Stanovnik

Žebljarjeva hiša na Spodnjem trgu 11 / Foto: Vilma Stanovnik Gosarjeva hiša na Cesti talcev 5 / Foto: Vilma Stanovnik

Samoorganizirano košarkarsko gibanje Vrzimo kapitalizem v koš  
/ Foto: arhiv samoorganiziranega košarkarskega gibanja

Na informacijski točki Halo 65+ lahko izveste tudi vse 
glede prevozov s Prostoferjem. / Foto: Vilma StanovnikO
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Prve štiri mesece v letu imajo 
naša društva občne zbore, kjer 
pregledajo preteklo delo, obe-
lodanijo načrte za naprej in 
tudi volitve novih voditeljev so 
vsake toliko časa. Vsa leta se 
trudim, da obiščem čim več 
zborov, da lahko začutim utrip 
društev in družbeno aktivnih 
občanov.
Področja dejavnosti so gasil-
sko, kulturno, športno, planin-
sko, humanitarno in druga, ki 
vsa skupaj tvorijo pomemben 
segment v celoti našega 
društvenega in družbenega 
dogajanja v občini. Moram po-
hvaliti prav vsa društva, ki res 
delujejo zavzeto in po različ-
nih interesnih dejavnostih do-
polnjujejo pester utrip v naši 
lepi dolini. Letos sva s podžu-
panom obiskala skoraj vsa 
društva, kar se le ni časovno 
podvajalo ter da ni bil urnik 
prekrižan še z drugimi obve-
znostmi.
Zimski čas, ki se je že  
pre vesil v pomlad, je v obči ni 
po stre gel z vrhunski mi  
športnimi rezultati na vseh  
področ j ih :  smučar j i  
mlaj ših kategorij so se z med-
narodnega in državnega pr-
venstva vrnili z osvojenimi 
najvišjimi mesti, strelci so 
med najboljšimi v državi in 
Evropi, v ekipnih športih so 
naši športniki med najboljši-

mi, dosegajo izjeme uspehe v 
atletiki, nosijo pomemben de-
lež pri ekipnem uspehu repre-
zentance v smučarskih sko-
kih, češ njico na torti pa 
predstavlja ženski svetovni re-
kord v poletih. Na športnice in 
športnike iz Poljanske doline 
ter njihove trenerje in starše 
sem zelo ponosen!
Moram priznati, da mi zavze-
to in predano delo v naših 
druš tvih ter vrhunski uspehi 
naših športnikov dajejo ener-
gijo za delo. Prav neverjetno 
je, koliko pozitivne energije in 
delovne vneme za jasen cilj je 
v naši Poljanski dolini ... In že-
lim, da bi bilo tako še naprej.
Pa »ukop morma daržat«!

Župan Milan Čadež

Gorenja vas – Po sprejemu 
prvih treh uporabnikov sredi 
aprila so postopoma začeli 
sprejemati še nove. Začasne 
namestitve, to je za največ 
tri mesece, tako ta čas nudi-
jo 16 starejšim, predvidoma 
v drugi polovici maja pa 
bodo začeli izvajati še dnev-
no varstvo starejših v obliki 
dnevnega centra, kjer bodo 
lahko sprejeli šest uporabni-
kov, je pojasnila direktorica 
Centra slepih, slabovidnih 
in starejših (CSS) Škofja 
Loka Silva Košnjek.
V Hiši generacij je bilo ob 
sprejemu prvih treh uporab-
nikov še posebno slovesno. 
Dobrodošlico jim je izrekel 
tudi župan Milan Čadež, ki je 
poudaril, da gre za zaključek 
petnajstletnega obdobja iska-
nja rešitev, kako poskrbeti za 
starejše v njihovi občini. Za 
najustreznejšo rešitev se je 
pokazalo sodelovanje s CSS 
Škofja Loka, s katerim so se v 
začetku leta 2020 prijavili na 
javni razpis ministrstva za 
delo, družino, socialne zade-
ve in enake možnosti za sofi-
nanciranje vlaganj v infra-
strukturo, namenjeno 
izvajanju dnevnih oblik 
varstva in začasnih namesti-
tev za starejše. Dobro leto 
kasneje so v prostorih Obči-
ne Gorenja vas - Poljane pod-

pisali pogodbo o začetku 
gradbenih del za prenovo sta-
re šole v Gorenji vasi, ki so se 
končala septembra lani. Kot 
je poudaril, je na projekt po-
nosen tudi z vidika sodelova-
nja in iskanja sinergij s CSS 
Škofja Loka. »Našli smo 
skupno pot, ki vodi daleč v 
prihodnost.« Naložba v Hišo 
generacij je bila vredna 1,8 
milijona evrov, pri čemer so 
pridobili tudi sredstva Evrop-
ske unije iz Evropskega skla-
da za regionalni razvoj in ne-
povratna sredstva Republike 

Slovenije, naložbo je sofinan-
cirala tudi Občina Gorenja 
vas - Poljane.
Za stanovalce v Hiši genera-
cij bo skrbelo devet zaposle-
nih, ta čas si zaradi uvajanja 
v novo organizacijo dela del-
no pomagajo z zaposlenimi 
iz CSS Škofja Loka, razpisa-
no pa je še eno delovno mes-
to za srednjo medicinsko se-
stro, je pojasnila Silva 
Košnjek. Začetek delovanja 
Hiše generacij po njenih be-
sedah najbolj občutijo svojci 
starejših, za katere skrbijo v 

domačem okolju, saj jih 
bodo razbremenili vsaj v 
času dopustov ali drugih od-
sotnosti. »Starejši pa se 
bodo tako lahko seznanili z 
institucionalnim varstvom, 
da se bodo lažje odločili, če 
bi potrebovali stalno name-
stitev.« Vloge za začasno na-
mestitev so na voljo na sple-
tni strani CSS Škofja Loka in 
Občine Gorenja vas - Polja-
ne, več informacij glede 
sprejema pa je mogoče dobi-
ti na telefonski številki 04 
620 72 04.

V Hiši generacij, ki so jo uredili v prostorih nekdanje stare šole v Gorenji vasi, so sredi aprila sprejeli 
prve tri stanovalce – dva moška in eno žensko.

Za zdaj le začasne 
namestitve

Mateja Rant

Gorenja vas – Na zadnji seji 
občinskega sveta so svetniki 
sprejeli tudi zaključni ra-
čun proračuna občine za 
preteklo leto. Kot je pojasni-
la Katarina Dolenc iz Obči-
ne Gorenja vas - Poljane, so 
lani prihodke realizirali v 
višini dobrih 13 milijonov 
evrov, kar je za 23 odstotkov 
več prihodkov v primerjavi 
z letom prej. Odhodke so 
realizirali v višini 13,5 mili-
jona evrov oziroma s popla-
čilom dolga 13,8 milijona 
evrov, kar predstavlja 92 
odstotkov glede na veljavni 
proračun, kar je po besedah 
Katarine Dolenc zelo visoka 
realizacija.
Davčnih prihodkov, med 
katere sodijo dohodnina, 
davki na premoženje, 
okoljske dajatve in drugo, je 

bilo realiziranih za 7,5 mili-
jona evrov, nedavčnih pa 1,8 
milijona evrov – to je od na-
jemnin, glob, vodarin, sme-
tarine, kanalščine, komu-
nalnih prispevkov, rente 
RUŽV in drugih manjših 
nedavčnih prihodkov. Kapi-
talskih prihodkov je bilo za 
139 tisoč evrov, transfernih 
pa za skoraj štiri milijone 
evrov. V okviru transfernih 
prihodkov oziroma nepo-
vratnih sredstev države so 
po besedah Katarine Dolenc 
največ sredstev prejeli za 
naslednje investicije: za Vr-
tec Agata 741 tisoč evrov, od 
tega od ministrstva za izo-
braževanje, znanost in šport 
461 tisoč evrov in od Eko 
sklada 280 tisoč evrov; za 
vodovod Todraž–Lučine in 
Vršajn–Brda so prejeli sku-
paj 1,3 milijona evrov, od 
tega 1,1 milijona evrov iz 

sredstev EU za kohezijsko 
politiko in 198 tisoč evrov iz 
državnega proračuna; za sa-
nacijo plazov Ermanovec–
Stara Oselica so prejeli 557 
tisoč evrov od ministrstva 
za okolje in prostor; za ob-
novitev dela na visoški do-
mačiji so prejeli 191 tisoč 
evrov od ministrstva za kul-
turo; od ministrstva za fi-
nance so prejeli še 871 tisoč 
evrov za uravnoteženost in 
razvitost občin.
Za tekoče odhodke in trans-
fere so namenili šest milijo-
nov evrov oziroma 44 od-
stotkov, za investicijske 
odhodke pa 7,4 milijona 
evrov oziroma slabih 54 od-
stotkov celotnega lanskega 
proračuna; 327 tisoč evrov 
preostanka so namenili za 
poplačilo dolga. Med tekoči-
mi odhodki in transferi so 
največ sredstev namenili za 

dnevno varstvo in vzgojo v 
občini, in sicer 1,4 milijona 
evrov, za zimsko službo 457 
tisoč evrov, za prevoze otrok 
v šolo 432 tisoč evrov in za 
odplačilo dolgoročnih poso-
jil 327 tisoč evrov. V okviru 
investicijskih odhodkov so 
največ sredstev porabili za 
naslednje investicije: za vo-
dovod Todraž–Lučine in 
Vršajn–Brda 1,4 milijona 
evrov, za Kulturni dom Po-
ljane 1,1 milijona evrov, za 
prizidek vrtca Agata Poljane 
dobrih 800 tisoč evrov, za 
odpravo posledic poplav in 
drugih naravnih nesreč 739 
tisoč evrov, za nadaljevanje 
obnove visoške domačije 
525 tisoč evrov, za investicij-
sko vzdrževanje cest 455 ti-
soč evrov, za Hišo generacij 
434 tisoč evrov in za uredi-
tev vaškega jedra Poljane 
223 tisoč evrov.

Glede na podatke iz zaključnega računa Občine Gorenja vas - Poljane so lani  prihodke realizirali v 
višini dobrih 13 milijonov evrov, kar je slabih 94 odstotkov glede na veljavni proračun, odhodke pa v 
višini 13,5 milijona evrov oziroma s poplačilom dolga 13,8 milijona evrov, kar predstavlja 92 odstotkov 
glede na veljavni proračun.

Visoka realizacija odhodkov

Mateja Rant

Društveni pregledi 
dela in uspehi

Sprejem prvih stanovalcev v Hiši generacij v Gorenji vasi / Foto: Gorazd Kavčič
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Milan Čadež

Županov kotiček

Gorenja vas – Največja no-
vost pri omenjenem odloku 
se nanaša na pridobivanje 
soglasij občinskega sveta pri 
imenovanju oziroma razre-
šitvi direktorja Zavoda za tu-
rizem in kulturo Poljanska 
dolina. Kot je pojasnila di-
rektorica občinske uprave 

Elizabeta Rakovec, pridobi-
vanje soglasij tako za razre-
šitev kot tudi za imenovanje 
poslovodstva oziroma direk-
torja lahko povzroči tvega-
nje, da svet zavoda ne bi mo-
gel pravočasno urediti vsa-
kokratnih menjav poslovod-
stva. Zato so to spremenili, 
da soglasje občinskega sveta 
v primeru razrešitve direk-
torja ne bo več potrebno.

Svet zavoda mora tako za 
imenovanje novega direktor-
ja še vedno pridobiti soglasje 
ustanovitelja, to je občinske-
ga sveta, za samo razrešitev 
direktorja pa po novem to ne 
bo več potrebno, je razložila 
Elizabeta Rakovec in dodala, 
da bo delo zavoda s tem ope-
rativnejše. Odlok prinaša še 
nekatere druge spremembe. 
Da bi razširili možnost kan-
didiranja za direktorja zavo-
da, so v novem odloku pred-
videli zmanjšanje potrebne 
delovne dobe iste stopnje 
zahtevnosti iz sedanjih pet 
na dve leti. Obenem ukinja-
jo pristojnost sveta zavoda 
za odločitev o pristopu no-
vih ustanoviteljev, kar osta-
ja v pristojnosti občinskega 
sveta, prav tako pristojnost 
podajanja soglasij za naje-
mne pogodbe za najeme 
objektov v upravljanju. Obe-
nem se ukinja pristojnost 
soglasja glede kadrovskih 
načrtov, kar se ureja z vsa-
kokratnim poslovnim načr-
tom zavoda, je še razložila 
Elizabeta Rakovec.

Mateja Rant

Občinski svetniki Občine Gorenja vas - Poljane 
so na zadnji seji potrdili tudi spremembe odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem in 
kulturo Poljanska dolina.

Soglasje za razrešitev 
ne bo več potrebno

Soglasje občinskega 
sveta pri razrešitvi 
direktorja Zavoda 
Poljanska dolina ne bo 
več potrebno.
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Prekolesaril še Južno Ameriko
Rožle Reven iz Gorenje vasi, ki se je pred petimi leti s kolesom od doma odpravil po svilni poti do Kitajske, se je lani znova podal na pot – tokrat je bil 
njegov cilj s kolesom prevoziti celotno Južno Ameriko od severa proti jugu.

Gorenja vas – Tudi tokrat je 
nameraval na kolesu preži-
veti pol leta, a se je potova-
nje podaljšalo za tri mesece. 
Kot je priznal, je nekoliko 
precenil razdaljo, obenem 
pa ga je pritegnilo toliko za-
nimivih stvari ob poti, če-
prav je marsikatero tudi »žr-
tvoval«. Tako se je odpovedal 
izletu v džunglo, ker bi mu 
potovanje po reki ali z leta-
lom povzročilo preveč logi-
stičnih težav, pri Galapago-
su pa ga je odvrnila tudi 
cena, saj je za obisk otokov 
treba odšteti od 1500 evrov 
navzgor, kar se mu je na za-
četku potovanja zdelo še ob-
čutno preveč.
Za celotno potovanje je to-
krat po hitrem izračunu od-
štel okrog deset tisoč evrov, 
pri čemer so daleč največji 
strošek predstavljale letalske 
vozovnice, je pojasnil Rožle 
Reven. »Patagonija je bila si-
cer precej draga, nekatere 
države pa so bile skoraj sme-
šno poceni,« je razložil in 
dodal, da je v Kolumbiji, Pe-
ruju in Boliviji za celotno 
kosilo s sladico vred odštel 
zgolj nekaj evrov, prav tako 
za prenočišča, saj je v hostlu 
prenočitev stala od pet do 
osem evrov. »V Patagoniji, 
ki je odročnejša, pa tudi zelo 
turistična, pa je bilo že neko-
liko dražje – pivo je stalo pet 

evrov, kar je celo več kot pri 
nas, spanje v hostlu pa okrog 
dvajset evrov.« Skupaj je 
prevozil kar 13.230 kilome-
trov, v povprečju devetdeset 
kilometrov na dan. Pot ga je 
vodila skozi šest držav, ki se 
razprostirajo ob zahodni 
obali Južne Amerike: Ko-
lumbijo, Ekvador, Peru, Bo-
livijo, Argentino in Čile. To-
krat si je na poti pomagal z 
aplikacijo iOverlander, ki 
vključuje številne koristne 
podatke, ki jih sproti vnaša-
jo popotniki sami, recimo o 
primernih prenočiščih, re-
stavracijah in podobno. Iz-
kušnje s pretekle poti so 
mu prišle prav pri izbiri 

opreme, ki jo je vzel s sabo, 
čeprav so bistvene stvari 
ostale iste: kolo, potovalne 
torbe, prtljažnik in šotor. 
»Dokupil pa sem nekatere 
bolj kompaktne stvari, reci-
mo spalno vrečo in podlogo 
za spanje, ki se zložita na še 
manjšo velikost. Prav tako 
me je pretekla izkušnja na-
učila, da sem tokrat poleg 
sandal vzel s sabo še dva 
para čevljev namesto enega, 
da sem imel v primeru, ko 
me je ujel dež, kar je bilo na 
severu zelo pogosto, en par 
vedno suh.« Za razliko od 
prvega potovanja je imel to-
krat s sabo tudi dron za sne-
manje. Večinoma je potoval 

sam, le za kratek čas si je 
našel družbo na poti. »En 
mesec sem kolesaril skupaj 
z Julio iz Kanade, s katero 
sva se srečala v Peruju. Me-
sec in pol sem kolesaril še s 
parom iz Nizozemske.« 
Največ popotnikov na kole-
su je srečal na 1200 kilome-
trov dolgi cesti Carretera 
Austral, ki povezuje južne 
predele Čila.
Kot posebno doživetje je 
omenil spremljanje svetov-
nega nogometnega prven-
stva v Argentini, ko je njiho-
va reprezentanca prvič po 

štiridesetih letih spet zma-
gala. »Bilo je zelo čustveno, 
že pred finalom so prosla-
vljali, kot bi zmagali. Res 
edinstvena izkušnja.« Na ko-
lesu je najbolj pristno doži-
vel tudi največjo slano pu-
ščavo na svetu Salar de 
Uyuni, kjer ga je najbolj pre-
vzela popolna tišina, saj v 
puščavi ni ne živali ne ra-
stlin, ponoči pa tisoče zvezd 
na nebu. »Česa takega še ni-
sem videl, bilo je res nepo-
zabno.« S kolesom je obkro-
žil tudi 6700 metrov visok 
vulkan Čimboraso v Ekva-

dorju, velik vtis je nanj nare-
dil še Machu Picchu, glede 
katerega sicer ni imel velikih 
pričakovanj, ker je tako oble-
gan in »razvpit"«, a ga je 
kljub temu očaral. Kljub 
vsem čudovitim trenutkom, 
ki jih je doživel na svojih 
dveh popotovanjih, pa zatr-
juje, da je bil to njegov za-
dnji tak podvig. »Če ne dru-
gega, bi si težko spet vzel 
toliko časa za potovanje,« 
prizna. Tokrat je namreč iz-
koristil še absolventsko leto 
na magistrski stopnji študija 
prevajalstva.

Mateja Rant

Društvo ljubiteljev salam Poljanske doline je minulo soboto pripravilo že deveto Salamijado. 
Zmagovalno salamo po oceni strokovne komisije je naredil Ciril Gantar iz Idrije, občinstvo pa je 
prepričala salama Andreja Kršinarja iz Medvod. Mesnini pod stropom sta tehtali 4,3 kilograma.

Vse salame so bile okusne

Poljane – Mize na terasi go-
stilne Na Vidmu so se na de-
veti Salamijadi v soboto po 
veliki noči šibile od odličnih 
salam, 23 pladnjev je bilo, s 
23 vzorci. Na Salamijadi vsa-
ko leto sodelujejo ljubiteljski 
izdelovalci. In kdo pravza-
prav je ljubiteljski izdelova-
lec salam, vprašam »očeta« 
poljanske Salamijade Toma-
ža Žežka, predsednika Dru-
štva ljubiteljev salam Poljan-
ske doline. »Ljubitelj je tisti, 
ki dela to zase, ne uporablja 
aditivov, ni industrijske pri-
delave. Mi naredimo salame 
iz enega ali dveh prašičev, to 
je 25 ali 50 salam – in tako 
pridelanim salamam je po-
svečena naša Salamijada,« 
pove Žežko. Letos so v oce-
njevanje prejeli 23 vzorcev, v 
četrtek jih je ocenila strokov-
na komisija, in sicer so oce-
njevalni kriteriji štirje: zuna-
nji videz, prerez, vonj in 
okus. Deset odstotkov vzor-

cev gre potem naprej na oce-
njevanje na vseslovenski 
ravni. In kakšna je prava slo-
venska domača salama? »To 
je svinjska salama, ki ima 
lahko tudi malo primesi go-
vedine za vezivo, a ne več 
kot dvajset odstotkov, saj se 
to takoj vidi tudi na barvi.«

Iz Žirov sta se na ocenjeva-
nje in pokušino salam pripe-
ljala Martina in Miran Jesen-
ko. »Različne so z različnimi 
dodatki, ene imajo bolj, dru-
ge manj naraven okus, me-
nim, da bi v njih striktno 
morali biti samo sol, poper, 
česnova voda, belo ali rdeče 

vino, mogoče malo korian-
dra,« pove Martina. »V ne-
katerih se res preveč čuti če-
sen, ni pa velike razlike med 
njimi, v glavnem so vse do-
bre,« doda Miran.
Po mnenju strokovne žirije 
je najboljšo salamo naredil 
Ciril Gantar iz Idrije, drugo 
najboljšo Vido Vreček iz 
Mavčič in tretjo Društvo lju-
biteljev salam Poljanske do-
line. Sobotni pokuševalke in 
pokuševalci pa so za najbolj-
šo izbrali salamo Andreja 
Kršinarja iz Medvod, druga 
po njihovem izboru je bila 
salama Ivana Likarja iz Go-
renje vasi in tretja salama 
Janka Čemažarja prav tako 
iz Gorenje vasi. Poleg okuša-
nja salam je sobotni dogo-
dek popestril spremljevalni 
program: ugibanje teže dveh 
mesnin, ki sta viseli pod 
stropom; natančno težo, 4,3 
kilograma, sta uganila Miha 
Gantar in Marko Mlinar, za 
živo glasbo pa je poskrbel 
Poljanski kvartet.

Klara Mrak

Rožle Reven / Foto: osebni arhiv

V puščavi Salar de Uyuni v Boliviji / Foto: osebni arhiv

Člani Društva ljubiteljev salam Poljanske doline s 
predsednikom in organizatorjem Salamijade Tomažem 
Žežkom v sredini / Foto: Klara Mrak
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Gorenja vas – Ustvarjalni izziv za ustvarjalce na literarnem 
področju so ob Tavčarjevem letu pripravili tudi v Javnem skla-
du RS za kulturne dejavnosti (JSKD) Škofja Loka. Pripravila ga 
je Katja Kožuh, strokovna spremljevalka škofjeloških območ-
nih literarnih srečanj. Vsak lahko sodeluje z največ tremi pri-
spevki, sprejemajo pa jih na naslovu:  JSKD Škofja Loka, Me-
stni trg 26, 4220 Škofja Loka, ali po elektronski pošti na na-
slovu aldo.komar@jskd.si do vključno petka, 12. maja. Lite-
rarne prispevke, nastale na osnovi omenjenega izziva, in lite-
rarne prispevke, nastale po svobodnem navdihu, a še vedno 
povezane s Tavčarjem, bodo objavili v prihodnji številki regij-
ske literarne revije Sejalec, ki bo izšla v torek, 6. junija, so 
pojasnili v JSKD Škofja Loka in dodali: »Izid revije, na katere-
ga bodo povabljeni vsi sodelujoči avtorji, bomo pospremili z 
literarnim večerom, ki bo predvidoma potekal v Tavčarjevem 
dvorcu na Visokem v Poljanski dolini.« V Sejalcu bodo obja-
vili najmanj en prispevek vsakega sodelujočega avtorja.

Literarni izziv

Gorenja vas, Poljane – V sklopu Tavčarjevega leta so v obeh 
šolah v občini razpisali natečaja, na katerih lahko mladi so-
delujejo s svojimi literarnimi in likovnimi izdelki. Osnovna 
šola Poljane tako v sodelovanju z Občino Gorenja vas - Po-
ljane v Tavčarjevem letu razpisuje literarni natečaj z naslo-
vom Zemlja domača ni prazna beseda, namenjen osnovno-
šolskim, srednješolskim in odraslim besednim ustvarjalcem 
Poljanske in Selške doline ter Škofje Loke. Tema natečaja se 
navezuje na odlomek iz Tavčarjevega romana Visoška kroni-
ka, na ta način pa želijo zaznamovati stoto obletnico smrti 
rojaka, ki je s svojim pisanjem lepote narave in ljudi teh kra-
jev naredil nesmrtne, kot so poudarili. Natečaj bo potekal v 
treh kategorijah: učenci 8. in 9. razreda osnovne šole, dijaki 
in odrasli, vsak avtor pa lahko sodeluje z enim delom. Za 
vse, ki jim je bližje likovno ustvarjanje, pa je Osnovna šola 
Ivana Tavčarja Gorenja vas pripravila vseslovenski likovni 
natečaj z naslovom Tavčarjevo leto. Izdelke zbirajo do 15. 
junija, natečaja pa bodo sklenili novembra na literarnem ve-
čeru, na katerem bodo podelili likovne in literarne nagrade.

Likovni in literarni natečaj za mlade
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V Občini Železniki smo, se-
veda na veselje vseh nas, 
tudi v zadnjih letih beležili 
naravni prirast, ta podatek 
velja za rojstva. V letih 2021 
in 2022 je bilo v občini roje-
nih kar 146 otrok.
Statistični podatki kažejo, da 
v naši občini več kot osem-
deset odstotkov otrok obi-
skuje vrtec, kar je več od slo-
venskega povprečja. Naši 
najmlajši so naše največje 
bogastvo. Prizadevamo si, da 
bi mladim staršem omogoči-
li čim lažjo skrb za družino, 
zato me izjemno veseli, da 
bomo tudi letos lahko s 1. 
septembrom v vrtec sprejeli 
vse vpisane otroke z izpol-
njenim starostnim pogojem, 
za katere je bila oddana vlo-
go za vpis. Od vseh otrok v 
občini v starosti od enega do 
treh let bo v vrtce vključenih 
126 otrok, le 16 otrok bo, za-
radi odločitve njihovih star-
šev ali skrbnikov, ostalo 
doma.
Povečan vpis je letos beležila 
tudi Osnovna šola v Železni-
kih. Zaradi izredno visokega 
vpisa se je pokazala potreba 
po odprtju novega oddelka 
prvega razreda osnovne šole. 
Z vodstvom šole nam je 
znotraj obstoječe infrastruk-
ture uspelo zagotoviti doda-
tne kapacitete. Občina bo s 
finančnim vložkom šoli po-
magala v učilnico preurediti 
čitalnico, vendar gre za zača-
sen ukrep. S tem bomo v 
tem trenutku prihranili od 
100 do 200 tisoč evrov za 
kratkoročne rešitve v šoli. 
Investicije morajo biti uskla-
jene in strateško načrtovane 
z vodstvom šole in morajo 
reševati probleme na dolgi 
rok. Demografska slika 
kaže, da je ta visoki dvig 
kratkotrajen.
Prav tako bomo težili k 
temu, da starši iz okoliških 
krajev, kjer imajo podru-
žnične šole, svoje prvošolce 
vpišejo vanje. Nekateri starši 
otroke vpišejo v šolo v Žele-
znike, kljub temu da je v po-
družničnih šolah prostora 
več kot dovolj.
Občinski svet je na zadnji 
seji potrdil tudi predlog o 
zvišanju enkratnega otroške-
ga dodatka ob rojstvu otroka. 
Mlade mamice bodo tako 
namesto 200 evrov prejele 
300 evrov dodatka. Staršem, 
katerih otroci so se rodili od 

1. januarja 2023 dalje in so 
vlogo za enkratni denarni 
prispevek ob rojstvu otroka 
vložili pred sprejemom skle-
pa o zvišanju, se z dodatkom 
k odločbi avtomatsko dodeli 
še razlika v višini 100 evrov.
Prav tako je občinski svet na 
seji sprejel spremembe pra-
vilnika o cenah programov 
Vrtca Železniki. Na podlagi 
predloga sveta Osnovne šole 
Železniki bodo starši za čas 
izpisa otroka iz vrtca po no-
vem plačevali le petdeset od-
stotkov cene, ne šestdeset 
odstotkov, kot je veljalo do 
zdaj. Gre za uskladitev dob-
re prakse s sosednjimi obči-
nami. Prav tako za začasni 
izpis otroka v primeru zdra-
vstvenih razlogov ne bo več 
treba čakati trideset dni, 
temveč le 15.
Na odboru za družbene de-
javnosti pa je potekala tudi 
razprava o možnosti subven-
cioniranja otrok starostne 
skupine od enega do treh 
let, ki niso vpisani v vrtec. 
Primer te prakse je bil v 
ospredje postavljen že 
večkrat, tudi sam sem to ide-
jo podprl. Število otrok, ki 
ostajajo v domačem varstvu, 
v občini ni visoko, tako da 
tudi finančni vložek ne bi bil 
pretiran. Prav pa je, da tudi 
staršem, starim staršem in 
drugim skrbnikom, ki 
varstvo prevzamejo na svoja 
ramena, pri tem nekoliko 
pomagamo.
Občina Železniki je znana 
po velikih družinah in za-
dovoljnih prebivalcih, k 
temu pa pripomorejo tudi 
zgoraj navedeni ukrepi. 
Skrb za družine bo zagoto-
vo ostala visoko na lestvici 
mojih prioritet.

Marko Gasser, župan

Železniki – Potem ko je 
gradbeno dovoljenje za ob-
voznico v Železnikih minulo 
sredo postalo pravnomočno, 
se je Gorenjska gradbena 
družba (GGD) vendarle loti-
la gradnje. Župan Marko 
Gasser je zadovoljen, da se 
je končno začela, mu je pa 
žal, da se ni že prej, saj bi po 
njegovih navedbah lahko do-
ločene posege že opravili v 
sklopu vzdrževalnih del v 
javno korist ali priprave na 
gradnjo. Investitorja – Di-
rekcija RS za infrastrukturo 
(DRSI) in Občina Železniki 
– sta pogodbo z izvajalcem 
podpisala že lani poleti. Z 
gradnjo, ki naj bi bila konča-
na do 24. junija prihodnje 
leto, se mudi, saj se obvozni-
ca prepleta s projektom 
poplavne zaščite Železnikov, 
s katerim lovijo roke za črpa-
nje evropskega denarja.
Gradnja se je začela v bližini 
nogometnega igrišča, kjer se 

bo obvoznica odcepila z regi-
onalne ceste, nato pa bo po-
tekala na levem obrežnem 
zidu Selške Sore, ki ga bodo 
zgradili v sklopu proti-
poplavnih ukrepov. »Grad-
nja za zdaj ni vezana na ob-
stoječo regionalno cesto, 
zato zapor naslednja dva te-
dna še ne bo. Tudi sicer po-

polnih zapor ne predvideva-
jo,« je pojasnil župan. 
Zapore ceste bodo sicer pot-
rebne tudi ob urejanju ob-
močja spodnjega odcepa ob-
voznice, ki je predviden 
nekaj deset metrov naprej 
od kulturnega doma v smeri 
proti Dermotovemu jezu, 
kjer mora GGD med drugim 
zagraditi dva oporna zidova, 
kar bo omogočilo tudi do-
končanje vodnih ureditev na 
tem odseku. Zgrajena mora-
ta niti najkasneje avgusta, je 
pojasnil župan, ki upa, da bo 
gradnja kmalu stekla tudi na 
začetnem delu obvoznice.
Dobro napreduje tudi rekon-
strukcija 650 metrov državne 
ceste od že urejenega odseka 
v Logu do uvoza k ribiškemu 
domu na Rudnem, ki jo vodi 
DRSI, občina pa sofinancira. 
»Izvajalec Mapri Proasfalt bo 
dela končal predvidoma do 
konca leta, čeprav ima rok za 
dokončanje februarja prihod-

nje leto,« je povedal Gasser. 
Naložba poleg rekonstrukcije 
ceste predvideva še pločnik 
na celotni dolžini, izgradnjo 
dveh mostov in prepusta, več 
zidov in ureditev komunalne 
infrastrukture. Zaradi asfalti-
ranja bo cesta predvidoma 
med 8. in 10. majem popol-
noma zaprta. Z grobim asfal-
tom bodo po podatkih župa-
na asfaltirali zgornji in 
spodnji konec, ki sta že za-
ključena, da bo vožnja čez 
gradbišče prijetnejša.
DRSI načrtuje še ureditev 
zadnjega, 950-metrskega 
odseka ceste do Rudna. Ta 
čas poteka recenzija projek-
tne dokumentacije. »Letos 
bo izvedena parcelacija, za-
četek gradnje pa se zamika 
tako kot pri vseh državnih 
investicijah, tako da bo od-
kup zemljišč, ki je bil predvi-
den v letu 2024, predvidoma 
realiziran v letu 2025,« je 
razložil župan.

Gradnja obvoznice v Železnikih se je začela. Dela dobro napredujejo tudi na državni cesti Log–Rudno.

Začeli graditi obvoznico
Ana Šubic

Železniki – Pri obuditvi sta-
rega običaja »šivanja kovtrov 
« na velikonočni ponedeljek 
popoldne je sodelovalo okoli 
110 parov, plesni sprevod po 

ulicah Železnikov pa je pri-
tegnil tudi številne gledalce. 
»S prireditvijo smo zelo za-
dovoljni, bistveno pa je, da 
ohranjamo kulturno dedišči-
no, ki je v Železnikih zelo 
bogata,« je poudaril Tomaž 

Weiffenbach, predsednik 
Turističnega društva Že-
lezniki, ki je prireditev orga-
niziralo skupaj s Kulturno-
-umetniškim društvom 
France Koblar in Prostovolj-
nim gasilskim društvom Že-

lezniki. Ponoviti jo namera-
vajo čez nekaj let.
»Kovtre so šivali« v dveh 
sprevodih – izpred plavža in 
s Češnjice, po združitvi na 
Racovniku pa sta skupaj 
odplesala do kulturnega 
doma, kjer je sledila še zaba-
va z Ansamblom Gregorja 
Kobala. Poleg domačinov so 
pri »šivanju kovtrov« sodelo-
vali plesni pari iz drugih kra-
jev Gorenjske in tudi zunaj 
njenih meja. Pridružili sta se 
otroški folklorni skupini iz 
Železnikov in Selc ter dve od-
rasli folklorni skupini iz Do-
lenjske in Kranja, ki sta s se-
boj pripeljali tudi nekaj 
glasbenikov. Za glasbeno 
spremljavo plesalcev je 
skrbel še Harmonikarski or-
kester Železniki. »Prav zani-
mivo je bilo spremljati 'šiva-
nje kovtrov'. Sodelovala je 
tudi hči Ajda, ki pleše pri 
otroški folklorni skupini v 
Železnikih. Zelo se je veselila 
tega dogodka,« je povedala 
Dominika Kavčič. Hči Ajda 
je razložila, da je med ple-
som uživala in da ni bil te-
žek, le roke začnejo malo bo-
leti, saj morajo biti dvignjene. 
Kljub temu bo pri »šivanju 
kovtrov« še sodelovala.

Na velikonočni ponedeljek so v Železnikih obudili »šivanje kovtrov«.

Živahno kot nekoč
Ana Šubic

Novosti za naše 
najmlajše

»Kovtre je šivalo« okoli sto deset plesnih parov. / Foto: Simon Benedičič

Minuli teden so se začela dela na območju obvoznice v Železnikih. / Foto: Simon Benedičič

Marko Gasser
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Železniki – Občina Železniki vabi k oddaji pobud za občin-
ska priznanja, ki jih bodo podelili konec junija na slavnostni 
akademiji ob občinskem prazniku. Predlagati je možno pre-
jemnike za plaketo občine in tri različna priznanja: za izje-
mne dosežke, za življenjsko delo prostovoljcev in za aktivno 
delovanje društev. Obravnavali bodo pobude, ki bodo pris-
pele do vključno srede, 3. maja, do 15. ure na naslov Občina 
Železniki, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in ime-
novanja, Češnjica 48, 4228 Železniki. Podrobnejše informa-
cije so v razpisu za zbiranje pobud, ki je dostopen na spletni 
strani občine www.zelezniki.si, objavljen pa je bil tudi v 
aprilski številki glasila Ratitovška obzorja.

Županov kotiček

Zbirajo predloge za občinska priznanja

Rekonstrukcija ceste od Loga proti Rudnu / Foto: Tina Dokl
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Na prireditvi Športnik leta občine Železniki 2022 so podelili dvanajst priznanj. Zlati plaketi sta prejela 
Nika in Cene Prevc.

Železniki – V začetku tega 
meseca so na prireditvi v 
športni dvorani v Železni
kih že petindvajsetič podeli
li občinska priznanja naj
boljšim športnikom, špor
tnim delavcem in športnim 
društvom. Prejemnike je 
tudi tokrat izbral strokovni 
svet za šport pri Javnem za
vodu Ratitovec (JZR). Pod
predsednik sveta Branko 
Čenčič je poudaril, da so 
uspešni športniki veliki pro
motorji Selške doline in 
zgled mladim, ki šele zače
njajo športno pot. Najvišji 
priznanji – zlati plaketi za 
športnika leta 2022 – sta 

prejela smučarska skakalca 
Cene Prevc, ki je na olimpij
skih igrah v Pekingu osvojil 
ekipno srebrno medaljo, in 
Nika Prevc, zlata na evrop
skem olimpijskem festivalu 
mladih. Njun brat Domen 
Prevc, prav tako skakalec, je 
prejel srebrno plaketo, bro
naste plakete so podelili te
niški igralki Meti Marenk, 
turnemu smučarju Tinetu 
Habjanu in plavalcu Niku 
Gladku, priznanje za per
spektivnega mladega špor
tnika pa rokometašu Niku 
Štancerju in plavalcu Žigu 
Pfajfarju. Zlati plaketi za 
športni društvi (ŠD) sta pre
jela ŠD Senca z Zalega Loga 
in ŠD Dolenja vas, obe za 

trideset let delovanja, zlato 
plaketo za športnega delav
ca so podelili Radetu Rihtar
šiču, ki je dejaven v Nogo
metnem klubu Železniki, 
priznanje za posebne dosež
ke pa članu Kegljaškega klu
ba Železniki Roku Trojarju.
Priznanja so prejemnikom 
podelili Čenčič, direktor JZR 
Gregor Habjan in župan 
Marko Gasser. Ta se je na 
prireditvi s podžupanoma 
Janezom Habjanom in To
mažem Demšarjem v ime
nu občine in občanov s sim
boličnim darilom še posebej 
zahvalil Cenetu Prevcu ob 
zaključku bogate kariere in 
njegovi sestri Niki za letoš
nje uspehe.

Občina Železniki s svojimi 
naravnimi danostmi in in
frastrukturo po besedah žu
pana ponuja ogromno prilo
žnosti za športne aktivnosti, 
a je priložnosti za razvoj še 
ogromno. Kot je dejal, stre
mijo k rednemu vzdrževa
nju infrastrukture in gradnji 
nove. »Podprli smo letošnji 
letni program športa, ki ga je 
pripravil JZR. Sprejeli smo 
tudi sklep o prenosu nepora
bljenih sredstev iz pretekle
ga v novo proračunsko leto 
in s tem omogočili več de
narja za športne aktivnosti. 
Kot župan sem se zavezal, 
da bo postavka za financira
nje programov športa z leti 
rasla.«

Ana Šubic

V akciji zbiranja sredstev za dograditev plezalne stene v Osnovni šoli Železniki se je do minule srede 
nabralo 6850 evrov. Še je možno darovati, saj želijo zbrati 15 tisoč evrov.

Interesa za plezanje še več

Železniki – Po izgubi narav
nega plezališča pod Sušo za
radi izgradnje zadrževalnika 
vode plezalci Selške doline v 
sodelovanju z Osnovno šolo 
(OŠ) Železniki zbirajo denar 
za dograditev plezalne stene 
v šolski telovadnici. Poleg 15 
tisoč evrov, ki jih je za ple
zalno steno zagotovila Obči
na Železniki v participativ
nem proračunu, za kakovo
stno dograditev potrebujejo 
približno še enkrat toliko de
narja. Do minule srede so 
zbrali 6850 evrov, sicer pa 
glavnino donacij od podjetij 
pričakujejo konec tega me
seca, je pojasnil trener ple
zanja in učitelj športa na OŠ 
Železniki Aleš Jensterle.
V želji pospešiti zbiranje de
narja so v začetku aprila pri
pravili dobrodelni dogodek s 
predstavitvijo bogate zgodo
vine športnega plezanja v Se
lški dolini in okolici. V pr
vem delu so otroci na 
plezalni steni v telovadnici 

pokazali svoje spretnosti, pri 
vadbi pa so jih poleg Aleša 
Jensterla spremljali še špor
tni plezalci Natalija Gros Ku
naver, Maja Štremfelj (prej 
Vidmar), Franci Jensterle in 
Sabina Sovinc. Kot je poja
snil Aleš Jensterle, je bila ste

na opremljena za začetnike, 
zato boljši plezalci pogrešajo 
več oprimkov in bolj razgiba
no steno. Pod njegovim vod
stvom plezanje redno obi
skuje kar štirideset učencev, 
po prireditvi pa je interes še 
dodatno poskočil. Organizi

rano je tudi tedensko rekrea
tivno plezanje odraslih.
Na drugem delu dogodka v 
kulturnem domu v Železni
kih so si obiskovalci ogledali 
nagrajeni film o plezanju 
Grosove z naslovom Magne
zij in čokolada, soustvarjalec 
lokalne plezalne scene Jer
nej Hudolin pa je spregovo
ril o začetkih prostega špor
tnega plezanja na Selškem 
in pomenu plezališča pod 
Sušo.
Dograditev plezalnih povr
šin v šolski telovadnici že 
načrtujejo. Kot je povedal 
Aleš Jensterle, bodo najprej 
dogradili malo plezalno ste
no in desni del velike, če bo 
denarja dovolj, pa še levi del 
velike stene. Prispevek je še 
vedno mogoče nakazati na 
transakcijski račun Osnovne 
šole Železniki (Otoki 13, 
4228 Železniki): SI56 0134 
6603 0688 178, sklic: SI00 
20006040, namen: Dona
cija plezalna stena. Objavlja
mo še QR kodo z bližnjico 
za nakazilo.

Ana Šubic

Železniki – Z letošnjo 
1050letnico Selc dihajo 
tudi na tamkajšnji podru
žnični šoli (PŠ). Jubilej svo
jega kraja od sredine aprila 
zaznamujejo z razstavo Sel
ca nekoč, ki si jo je še do 8. 
maja mogoče ogledati v ga
leriji Muzeja Železniki. 
Razstavili so likovne izdelke 
učencev, ustvarjene v sklo
pu natečaja, ki ga je ob 
1050letnici Selc razpisalo 
Turistično društvo Selca. V 
natečaju so sodelovali vsi 
učenci PŠ Selca od prvega 
do petega razreda. Risali so 
stare predmete in na skrilj 

slikali zimske motive, izde
lovali so glinene modele za 
maslo in t. i. gavtre, kakršne 
so nekoč ščitile okna na hi
šah v Selcih, ter iz modelir
ne mase oblikovali pročelja 
hiš. Izdelke si je bilo de
cembra mogoče ogledati na 
Štefanovem sejmu v Selcih, 
razstavo v galeriji v Železni
kih pa bogatijo še izsledki 
projektnega dela petošolcev, 
ki so raziskovali zgodovino 
Selc. Predstavljajo priimke 
in hišna imena od 17. stole
tja dalje ter tri manj znane, 
a zanimive Selčane: podo
barja Marijo Pavlič in Mar
ka Peternelja ter izumitelja 
Josipa Peternelja.

Selca nekoč

Prejemniki priznanj: Boris Egart za ŠD Dolenja vas, Janez Habjan za ŠD Senca, Žiga Pfajfar, Nik Štancer, Nik Gladek, 
Cene in Nika Prevc, Meta Marenk, Tine Habjan, Rade Rihtaršič, Rok Trojar. Domen Prevc je bil odsoten. / Foto: Gorazd Kavčič

Učenci so na plezalni steni v telovadnici pokazali svoje 
spretnosti. / Foto: Gorazd Kavčič

Razstava bo odprta do 8. maja. / Foto: Simon Benedičič

Zlata Nika in Cene
Ob 1050-letnici Selc v galeriji Muzeja Železniki te 
dni razstavlja selška podružnična šola.

Ana Šubic

Železniki – V galeriji Občine Železniki je na ogled zanimiva 
razstava fotografij avtorja Milana Gramca iz Kranja. Milan je 
zaposlen v Mestni knjižnici Kranj, fotografske motive pa je 
tokrat iskal kar v marmornih tleh knjižnice. »Brez domišljije 
ne bo šlo,« med drugim pravi fotograf, katerega pozornost 
so pred leti vzbudile različne podobe, in dodaja: »Leta in 
leta hodiš po knjižnici, v nekem trenutku pa ob pogledu dol 
v marmornih ploščah opaziš še kaj več kot le tla.« Tako je v 
tleh našel mačko, lamo, ženski obraz, sodelavca, celo Ostrž-
ka in Elvisa … Seveda mora biti pogled v podobo usmerjen 
iz točno določenega zornega kota, sicer podoba izgine. Ob 
fotografijah Milana Gramca vsekakor velja domišljiji odpreti 
vsa vrata. Še vse v mesec maj.

Železniki – Kulturno-umetniško društvo (KUD) France Ko-
blar Železniki vabi na tradicionalno proslavo ob dnevu upo-
ra proti okupatorju (27. april) in prazniku dela (1. maj), ki bo 
potekala v nedeljo, 30. aprila, ob 17. uri pred plavžem. Na-
stopili bodo člani KUD-a, Francetovi orgličarji ter pevka in 
igralka Lara Jankovič, slavnostni govornik pa bo minister za 
delo, družino in socialne zadeve Luka Mesec. V primeru 
slabega vremena bo proslava v Kulturnem domu Železniki.

Ko se tla pojavijo na steni

Slavnostni govornik na proslavi bo Luka Mesec

Fotografije z motivi marmornih tal / Foto: Igor Kavčič
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Žiri – Že v Žirovskem bese-
dnjaku, ki je izšel pred štiri-
mi leti, je Miha Naglič s 
kratkimi zapisi pod petsto 
besednimi iztočnicami popi-
sal svoje videnje Žirov in Ži-
rovcev, v novi knjigi Mihatov 
besednjak pa je svoj pogled 
razširil tudi čez žirovska ob-
zorja. Obenem je nova knji-
ga še bolj osebna, tudi tokrat 
pa gre za izbrane besede, ka-
kor jih v svojem osebnem 
kontekstu razume, razlaga 
in (po)doživlja avtor sam.
Ob predstavitvi knjige v dvo-
rani Kina Žiri so si pred po-
govorom z avtorjem, ki ga je 
vodila novinarka Jana Jenko, 
obiskovalci še pred njegovo 
uradno premiero lahko ogle-
dali dokumentarni film An-
dreja Borisa Mlakarja o pr-
vem obisku dalajlame v 
Sloveniji v začetku julija 
2002 in peščeni mandali, ki 
so jo ob tej priložnosti izde-
lali tibetanski menihi. Prav 

film je bil tudi prva iztočnica 
za pogovor z Miho Nagli-
čem, ki je priznal, da sam z 
budizmom nima veliko iz-
kušenj, je pa s tem povezano 
eno od gesel v Mihatovem 
besednjaku, to je Pečenko, 
Primož. Tako se je spomnil 
že pokojnega prijatelja, ki je 
po izkušnji v budističnih sa-

mostanih leta 2004 z ženo 
dr. Tamaro Ditrich ustanovil 
Središče za budistične študi-
je na Fakulteti za zgodovino, 
filozofijo, religijo in klasike 
na Univerzi v Queenslandu, 
kjer je tudi predaval. Miha 
Naglič, je spomnila Jana 
Jenko, pa se je, kljub temu 
da bi si prav tako lahko uspe-

šno poklicno kariero zgradil 
v tujini, po končanem študi-
ju humanistike vrnil v Žiri 
in rojstnemu kraju poklonil 
vse življenje. Postal je stra-
sten zapisovalec žirovske 
zgodovine in življenja ter av-
tor številnih knjig in publi-
kacij na to temo. Na vpraša-
nje, katero odkritje o Žireh 
in Žirovcih ga je najbolj pre-
senetilo oziroma navdušilo, 
pa je Naglič odgovoril, da Ži-
rovci, kadar želijo orisati 
svojo posebnost, vedno pou-
darjajo čevljarstvo in kle-
kljarstvo. Sam pa je ob tem 
poudaril še enkratnost žiro-
vske lege na stičišču treh slo-
venskih pokrajin, obenem 
so Žiri kraj ob meji, pri če-
mer so se po razvodnici med 
Jadranskim in Črnim mor-
jem v zgodovini nanizale 
tudi politične meje, kot tre-
tjo posebnost pa je navedel, 
da Žiri ležijo tik nad 47. 
vzporednikom, ki je edini 
vzporednik, ki gre skozi Slo-
venijo.

Miha Naglič je konec marca v dvorani Kina Žiri predstavil svojo novo knjigo Mihatov besednjak, v 
kateri je v petsto zapisih predstavil celo vrsto oseb, reči, pojmov in dogodkov, s katerimi se je tako ali 
drugače srečal v prvih sedemdesetih letih svojega življenja in dela.

Še novih petsto gesel

Mateja Rant

Verjamem, da kot prerojeni 
vstopamo v mesece lepega 
vremena, ki nam pomaga, 
da vzravnamo svojo držo in 
se z optimizmom podamo v 
prihodnost. Bližajo se toplej-
ši in daljši dnevi, z njimi pa 
dobra volja in veselje. Kako 
pomembna sta v našem ži-
vljenju dobra volja in zdrav-
je, se zavemo, ko zbolimo. V 
aprilu je občina gostila vodjo 
kranjske območne enote Na-
cionalnega inštituta za javno 
zdravje, ki je predstavila po-
datke, da smo Žirovci zelo 
zdravi. Verjamem, da je to 
povezano z našim načinom 
življenja, veseljem do dela in 
veliko stopnjo zaposlenosti. 
Na občini si prizadevamo, 
da bi na področju zdravja 
naredili še več. Korak k 
temu je tudi, da začne 3. 
maja v Zdravstvenem domu 
Žiri obratovati nova zoboz-
dravstvena ambulanta. Me-
nim, da je to za naš kraj veli-
ka pridobitev.
V pomladanskih mesecih 
smo naredili veliko za var-
nost v prometu. Začeli smo 
izdelavo pločnikov na Selu 
in urejati nevarno križišče 
proti Jarčji Dolini. Dela 
bodo potekala do konca leta. 
Zaključili smo izdelavo 
pločnikov in obnovo ceste 
na Novovaški ulici in Ulici 
Maksima Sedeja. Zbrali 
smo tudi večino soglasij la-
stnikov zemljišč, tako da naj 
bi se v kratkem začela gra-
dnja pločnikov in obnova 
ceste proti Osojnici. Dosegli 
smo, da se zaključujejo še 
zadnja dela na obvoznici. 
Predvidevamo, da bo v maju 
izdano uporabno dovoljenje 
in bo promet lahko nemote-
no stekel, cesta skozi Stare 
Žiri pa bo opredeljena kot 
lokalna cesta. Tudi cesta in 
pločnik skozi industrijsko 
cono sta zaključena. Naj 
omenim še, da smo se v 
mesecu aprilu sestali s ko-
mandirjem Policijske posta-
je Škofja Loka ter vodjem 
Medobčinskega inšpektora-
ta in redarstva. Beseda je te-
kla o varnostni problematiki 
v Žireh, zlasti o načinu pre-
prečitve vlomov, tatvin in 
drugih aktivnosti nepridi-
pravov. Bili smo si enotni, 
da je cilj delovanja vseh nas 
prav varnost občanov, in ni-
kakor ne polnjenje blagajn.
Dejavni smo tudi na drugih 
področjih. Objavili smo raz-
pise za dodelitev občinskih 
sredstev društvom in posa-
meznikom, ki delujejo za 
dobro Žirov. V proračunu 
smo za te dejavnosti name-
nili nekoliko več sredstev, 
zlasti zaradi splošne dragi-
nje ter ponovnega vračanja 

prireditev in aktivnosti v 
družbeno življenje. Razpisi 
so objavljeni na občinskih 
spletnih straneh in vabimo 
izvajalce prireditev ter kul-
turnih, športnih, turistič-
nih, humanitarnih in dru-
gih dejavnosti, da se 
prijavijo in si tako zagotovi-
jo dodatna prepotrebna 
sredstva za aktivnosti, s ka-
terimi popestrite življenje v 
Žireh.
Bližajo se prvomajski pra-
zniki in s tem 17. Slovenski 
klekljarski dnevi v Žireh, za 
katere vsako leto poskrbijo 
članice Klekljarskega dru-
štva Cvetke. Letošnji dnevi 
so spet nekaj posebnega in 
posvečeni tudi naši pokojni 
častni občanki Marici Al-
breht, ki ima ogromno za-
slug za ohranjanje in poži-
vitev te kulturne dediščine. 
Vabljeni na razstave in 
ogled bogastva, ki nastaja 
izpod rok naših ustvarjalnih 
klekljaric, oblikovalcev vzor-
cev in razstav. Za 1. maj nas 
bodo tradicionalno z glasbo 
prebudili godbeniki pihal-
nega orkestra. Z veseljem 
jim prisluhnimo in se ob 
obisku v bližini našega 
doma poveselimo z njimi.
Ob prazniku dela se spo-
mnimo, da je delavnost vre-
dnota, ki jo moramo spošto-
vati. Pridni ljudje živijo tudi 
v Žirovski kotlini in okolici. 
Kmetije in delo na njih je 
pri nas še vedno vrednota, 
kar nam prinaša stabilnost. 
Ko pogledam naše obrtnike 
in podjetja, ugotavljam, da 
znamo delati. In smo pri 
tem tudi zelo uspešni. Obči-
na se bo trudila za najboljše 
pogoje za razvoj Žirov in 
podeželja na vseh podro-
čjih, ostali pa lahko vsak po 
svojih močeh pripomore-
mo, da bomo še naprej žive-
li v zdravi in aktivni občini. 
Sicer pa vam želim, da si 
med prazniki naberete no-
vih moči za premagovanje 
še zadnjih mesecev pred za-
služenimi počitnicami.
Franci Kranjc, župan

Žiri – Spremembe proračuna 
so bile v primerjavi s prvim 
branjem minimalne, je poja-
snil župan Franci Kranjc, so 
pa proračun dopolnili s tremi 
amandmaji Liste za Žiri. Za 
Turistično društvo Žirovski 
Vrh so namenili tri tisoč 
evrov za ureditev okolice in 
poti okrog Doma nad Zalo, 
dodatnih tri tisoč evrov so z 
amandmajem zagotovili tudi 
za sofinanciranje prireditev v 
občini Žiri, s čimer so omo-
gočili izvedbo večjega števila 
kakovostnejših prireditev. 
Svetniki so sprejeli še župa-
nov predlog, na podlagi kate-
rega so pet tisoč evrov preraz-
poredili na postavko založni-
ška dejavnost, da bi lahko so-
financirali zbornik Pihalnega 
orkestra Alpina Žiri.
Občinski svetniki so na za-
dnji seji potrdili tudi investi-
cijski program za projekt ko-
munalnega opremljanja 
soseske ob Jezernici, kjer je 
po besedah župana Francija 
Kranjca predvidena gradnja 
okrog trideset stanovanjskih 
objektov. Da bi omogočili 
gradnjo stanovanjskih hiš in-
dividualnim investitorjem, 
pa mora občina poskrbeti za 
komunalno infrastrukturo na 
tem območju. Naložba bo 
vredna okrog 850 tisoč evrov. 
Čeprav je bilo predvideno, da 

bi stroške omenjene investi-
cije v večjem delu pokrili s 
komunalnim prispevkom in-
vestitorjev, pa se je zdaj izka-
zalo, da naj bi pokril le tretji-
n o  v s e h  s t r o š k o v 
komunalnega opremljanja, je 
ocenil župan. Projekt komu-
nalnega opremljanja zajema 
gradnjo vodovoda in hidran-
tnega omrežja, meteorne in 
fekalne kanalizacije, ceste, 
električne in kabelske kanali-
zacije, javne razsvetljave in 
telekomunikacijskega voda 
voda. Sprva so predvideli, da 
bi leto po dokončanju komu-
nalnega opremljanja za par-

cele, katerih gradnja se še ne 
bi začela, lastnikom zemljišč 
že lahko zaračunali 70 od-
stotkov komunalnega pri-
spevka, preostalih 30 odstot-
kov pa pred začetkom 
gradnje. A so po pomislekih 
nekaterih to izvzeli iz spreje-
tega investicijskega doku-
menta. Ob tem pa je župan 
pojasnil, da kljub temu ni bo-
jazni, da bi zazidljive parcele 
dlje časa ostale nepozidane, 
ker bi lastniki zadrževali ze-
mljišča, saj jim zakon še ve-
dno dopušča, da omenjeni 
odstotek komunalnega pri-
spevka zaračunajo še pred za-

četkom gradnje, ne želijo pa 
na nikogar pritiskati, zato se 
niso želeli že naprej obvezati, 
da bodo to storili. Kot je še 
pojasnil Andrej Poljanšek z 
Občine Žiri, povprečni pri-
hodki od komunalnega pri-
spevka za to območje znašajo 
približno 18.600 evrov na 
objekt. »V letih 2020 do 
2022 je že bilo odmerjenega 
in plačanega 43.408 evrov 
komunalnega prispevka, le-
tos pa je odmerjenega 23.528 
evrov komunalnega prispev-
ka.« Omenjeni komunalni 
prispevek je bil doslej odmer-
jen za šest zemljišč.

Občinski svetniki so na marčevski seji sprejeli tudi zaključni račun za preteklo leto in potrdili 6,4 
milijona evrov težak letošnji proračun. Sprejeli so še investicijski program za projekt komunalnega 
opremljanja soseske ob Jezernici.

Omogočili gradnjo

Mateja Rant

Prerojeni v pomlad

Občinski svetniki so na zadnji seji potrdili tudi investicijski program za projekt 
komunalnega opremljanja soseske ob Jezernici. / Foto: Tanja Mlinar
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Županov kotiček

Miha Naglič med pogovorom z Jano Jenko o svoji novi 
knjigi / Foto: Tanja Mlinar

Franci Kranjc / Foto: Tina Dokl

Žiri –  Vrtec pri Osnovni šoli Žiri in Turistično društvo Žiri 
bosta tudi letos pripravila tradicionalno izmenjavo doma 
pridelanih semen. Izmenjava bo na Kržišnikovem vrtu pote-
kala danes od 16.30 do 18. ure.

Izmenjava semen
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V dvorani Kina Žiri bodo v četrtek slovesno odprli 17. Slovenske klekljarske dneve, v okviru katerih se 
bodo letos posebej poklonili pred tremi leti preminuli dolgoletni predsednici društva Marici Albreht.

Žiri – Osrednjo pozornost 
bodo v sklopu letošnjih Slo-
venskih klekljarskih dni v Ži-
reh namenili Marici Albreht, 
ki bi letos praznovala osem-
desetletnico. Njene čipke si 
bo mogoče ogledati v Kapeli 
Male Cvetke na razstavi, ki 

so jo naslovili Čipke so bile 
njeno življenje. Marici Al-
breht so posvetili tudi razsta-
vo z naslovom Iz Maričine 
skrinje v Galeriji Svoboda. 
Čipke za razstavo so članice 
društva Cvetke pripravile na 
podlagi papircev iz njene za-
puščine. Društvu Cvetke so 
jih podarili sorodniki Marice 
Albreht, je pojasnila predse-
dnica društva Cvetke Tanja 

Mlinar, za razstavo pa so iz-
brali predvsem take čipke, ki 
jih doslej še niso delali.
V manjšem prostoru galerije 
Svoboda bodo tako kot vsako 
leto razstavili izdelke z nate-
čaja, naslov katerega je bil 
letos Angelček. Na natečaj je 
po besedah Tanje Mlinar 
prispelo okrog osemdeset 

klekljanih angelčkov. Prav 
tako bodo že tradicionalno 
razstavo pripravili še v pro-
storih občine, kjer bo letos 
svoj klekljani nakit predsta-
vila Marica Strel, nekdanja 
sošolka Marice Albreht, ki 
letos praznuje osemdesetle-
tnico. Ob njej bo svoje slike 
s čipko razstavila Katica Pod-
bršček, ki se je klekljanja 
učila pod mentorstvom Ma-

rice Strel. »Ker je njena lju-
bezen tudi slikanje, je čipke 
umestila v svoje slike,« je ra-
zložila Tanja Mlinar. Njuno 
razstavo so naslovili Igra s 
klekljano čipko in barvami.
V okviru klekljarskih dni 
vsako leto poteka tudi tek-
movanje v klekljanju za otro-
ke in odrasle. Otroci so se 
pomerili že minulo soboto, 

odrasli pa bodo svoje kle-
kljarske spretnosti lahko 
predstavili v soboto, 29. 
aprila. Obenem si bo letos 
prvič v sklopu klekljarskih 
dni mogoče ogledati tudi 
novo stalno razstavo v Mu-
zeju Žiri z naslovom Kleklja-
ne čipke, »špice« na Žiro-
vskem, ki so jo odprli 
decembra lani.

Mateja Rant

Na urah za učenje slovenščine za priseljenke in priseljence v Žireh se vsak teden zbere okrog dvajset 
posameznikov, ki bi se radi naučili oziroma izpopolnili svoje znanje slovenskega jezika.

Sproščeno do znanja jezika

Žiri – V prostorih Krajevne 
knjižnice Žiri od konca mar-
ca vsak ponedeljek potekajo 
ure za učenje slovenščine za 
priseljenke in priseljence v 
Žireh. Poudarek je na spro-
ščenem pogovoru, saj kot 
poudarja koordinatorica pro-
jekta Anka Pintar iz Zavoda 
Tri, ne gre za običajni tečaj 
oziroma sistematično spo-
znavanje jezika, ampak vse 
temelji na komunikaciji v 
sproščenem ozračju, v kate-
rem udeleženci lažje in hi-
treje pridobivajo znanje ter 
ni nič narobe, tudi če se kdaj 
zmotijo. Srečanja Zavod Tri 
pripravlja v sklopu projekta 
Prepletanja 2 – vključujoče 
skupnosti na Loškem, ki jih 
sofinancirata Evropski sklad 
za regionalni razvoj in Re-
publika Slovenija.
Vsebinsko vodenje srečanj 
so prevzele prostovoljke iz 
lokalnega okolja Eva Jereb, 
Neža Oblak in Julija Mur, 
Anka Pintar in Nina Arnuš 
iz Zavoda Tri pa pomagata 
pri izvedbi ur ter skrbita za 
koordinacijo, redne stike z 

vrtcem, osnovno šolo in ob-
čino v Žireh. »Tako da so vsi 
obveščeni, da dosegamo 
nove potencialne udeležen-
ce, obenem pa delamo na 
tem, da bi bil ta program 
podprt tudi v prihodnje, tudi 
finančno.« V Žireh so zelo 
zadovoljni z dobrim odzi-
vom udeležencev, saj njiho-
ve ure učenja slovenščine 
obiskuje do 24 priseljencev. 
»Potrebe po tem smo naj-
prej preverjali s pomočjo 

vodje vrtca v Žireh Andreje 
Kavčič Oblak, ki ima stik s 
priseljenskimi družinami, 
nato pa smo se obrnili na 
Občino Žiri, ki je pokazala 
posluh za tovrstna srečanja v 
Žireh in nam omogočila sre-
čanja v prostorih knjižnice.« 
Udeleženci srečanj prihajajo 
iz Ukrajine, Kosova, Srbije 
ter Bosne in Hercegovine in 
imajo zelo različno predzna-
nje slovenskega jezika. Za-
čeli so z medsebojnim spo-

znavanjem in učenjem 
osnov jezika, pri čemer si 
pomagajo tudi s fotografija-
mi, če ne gre drugače, pa 
celo kaj narišejo, da se lažje 
razumejo, se posmeje Neža 
Oblak. Trudijo se sicer, da 
čim več komunikacije pote-
ka v slovenskem jeziku. 
»Udeleženci so že prvo uro 
jasno izrazili željo, da si želi-
jo predvsem priložnosti za 
pogovor v slovenščini,« je 
poudarila Anka Pintar.  

Mateja Rant

Žiri – Že dan pred tradicio-
nalno čistilno akcijo so Žiri 
v spremstvu članov RD Žiri 
in učiteljev čistili učenci 
Osnovne šole Žiri. Učenci 
prvih in drugih razredov so 
po besedah predsednika RD 
Žiri Mira Mahniča poskrbeli 
za središča Žirov, učenci od 
tretjega do petega razreda pa 
so čistili vodotok Račeve od 
skakalnega centra do izliva v 
Soro, potok Rakulščico in Je-
zernico z okolico.
Sobotni akciji pa so se pri-
družili člani žirovskih dru-
štev in drugi prostovoljci, 
skupaj jih je bilo po oceni 
Mira Mahniča okrog sto. Po-
leg članov ribiške družine so 
se letos v posebno velikem 
številu odzvali žirovski ta-
borniki, prav tako so se jim v 

večjem številu pridružili čla-
ni lovske družine, jih je po-
hvalil Mahnič. Prostovoljci 
so se osredotočili predvsem 
na okolico vpadnic v Žiri. 
Kot opažajo, se količina od-
padkov zmanjšuje, pred-
vsem niso zasledili večjih 
kosovnih odpadkov. "Na ža-
lost pa se povečujejo drobni 
odpadki, odvrženi iz avto-
mobilov med vožnjo," je 
opozoril Mahnič. Po zaključ-
ku čistilne akcije je udele-
žence pred ribogojnico pri-
čakala topla malica, za 
katero je poskrbela Občina 
Žiri. Občina je takoj v pone-
deljek po čistilni akciji zago-
tovila tudi odvoz nabranih 
smeti. Prostovoljno gasilsko 
društvo Račeva pa je s svoji-
mi člani čistilno akcijo na 
območju Račeve izvedlo mi-
nulo soboto.

Mateja Rant

Vse več smetenja 
iz avtomobilov

Čipke, ki jih letos razstavljajo v Galeriji Svoboda, so 
nastale po papircih iz zapuščine Marice Albreht.  
/ Foto: Tanja Mlinar

Na urah za učenje slovenščine priseljenci iz Žirov izpopolnjujejo svoje znanje slovenskega 
jezika. / Foto: Mateja Rant

Čistilni akciji se je pridružilo okrog sto prostovoljcev.  
/ Foto: arhiv RD Žiri

Žiri – Turistično društvo 
(TD) Žiri tudi letos v času 
Slovenskih klekljarskih dni 
organizira Cvetlični sejem, 
ki bo potekal v soboto, 29. 
aprila, med 8. in 12. uro.
V pomoč pri snovanju idej 
za ureditev vrta in okolice 
hiš bodo v TD Žiri pripravi-
li tudi strokovno predavanje 
na temo Knjižnice semen in 
ohranjanje avtohtonih vrst 
zelenjave in vrtnin, je poja-
snila Majda Treven iz TD 
Žiri. Sodelovali bodo tudi 
pri dogodku Izmenjava se-
men na Kržišnikovem vrtu, 
ki ga organizira Vrtec pri 
OŠ Žiri. Na Cvetlični sejem 

pa bodo povabili več vrtnar-
jev z raznovrstno ponudbo 
vrtne zelenjave in rož. »Pri-
skrbeli si boste lahko sadike 
rož, zelenjave, vrtnarji pa 
bodo imeli v ponudbi tudi 
sadike grmovnic,« je razlo-
žila Majda Treven in doda-
la, da bodo vse člane TD 
Žiri, ki bodo na Cvetličnem 
sejmu poravnali letno čla-
narino, obdarili s cvetočo 
sadiko, na novo vpisane čla-
ne pa poleg lončnice čaka še 
praktično darilo. »Naše zve-
ste članice pa že pridno pre-
verjajo in na terenu iščejo 
lokacije, ki bodo na priho-
dnjem občnem zboru na-
grajene kot najlepše urejene 
hiše v Žireh.«

Cvetlični sejem
Mateja Rant

V ospredju čipke 
Marice Albreht

17. Slovenske klekljarske dneve bodo slovesno 
odprli v četrtek, 27. aprila, ob 11. uri v dvorani 
Kina Žiri. Osrednjo pozornost bodo letos 
namenili pred tremi leti preminuli dolgoletni 
predsednici društva Marici Albreht, ki bi letos 
praznovala osemdesetletnico.

Okrog sto prostovoljcev se je prvo soboto v 
aprilu pridružilo čistilni akciji, ki jo že 
tradicionalno pripravi Ribiška družina (RD) Žiri.

Žiri – Pihalni orkester Alpina Žiri bo tudi letos prvega maja 
poskrbel za jutranjo budnico. Godbeniki se bodo na obhod 
odpravili ob 5.30 iz Polja, predvidoma ob 15.20 pa naj bi 
prispeli v Dom nad Zalo. Natančen razpored posameznih 
postaj je objavljen tudi na spletni strani Občine Žiri, ves čas 
pa jih bo mogoče spremljati tudi na njihovi strani na Face-
booku https://www.facebook.com/godbaAlpina. Ob tem že 
vnaprej prosijo za razumevanje, če bo »godbeni pešbus« na 
kateri izmed postaj kako minuto zamujal.

Prvomajska budnica
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Škofja Loka – Preživite do-
poldne na Loškem gradu! 
Vsako zadnjo soboto v mese-

cu se lahko z muzejskim vo-
dnikom odpravite na ogled 
stalnih zbirk ter spoznate 
bogato naravno in kulturno 
dediščino Škofjeloškega, 

nato pa se s kuponom od-
pravite še v Grajsko kavarno 
Škofja Loka na kavo in odli-
čen razgled na srednjeveško 
mesto. Cena vstopnic za od-
rasle je šest evrov, za senior-
je pet evrov, za dijake in štu-
dente pa štiri evre.

Igor Kavčič

V muzej in kavarno

LETO7 NA KRILIH GLASBE

8.–12. 5. 2023

GLASBENA ŠOLA ŠKOFJA LOKA VABI NA 

TEDEN  
ODPRTIH  

VRAT

Ponedeljek, 8. 5.
 15.00–17.30 pouk inštrumentov in petja/PUŠTALSKI GRAD
 15.00–17.15 pouk tolkal/GASILSKI DOM ŠKOFJA LOKA
  pouk orgel/CERKEV SV. JURIJA V STARI LOKI
 15.00–17.00 pouk inštrumentov/SOKOLSKI DOM GORENJA VAS
  pouk inštrumentov/OŠ ŽIRI

Torek, 9. 5.
 15.00–17.30 pouk inštrumentov in petja/PUŠTALSKI GRAD
 15.00–17.00 pouk inštrumentov/OŠ ŽELEZNIKI
  pouk inštrumentov/SOKOLSKI DOM GORENJA VAS

Četrtek, 11. 5.
 15.00–17.30 pouk inštrumentov in petja/PUŠTALSKI GRAD
 15.00–17.15 pouk orgel/CERKEV SV. JURIJA V STARI LOKI
 15.00–17.00 pouk inštrumentov/OŠ ŽIRI
 16.00–18.15 pouk plesne pripravnice in baleta/ŠPORTNA DVORANA PODEN

Petek, 12. 5.
 15.00–17.30 pouk inštrumentov in petja/PUŠTALSKI GRAD
 15.00–17.15 pouk tolkal/GASILSKI DOM ŠKOFJA LOKA
 15.00–17.00 pouk inštrumentov/SOKOLSKI DOM GORENJA VAS
  pouk inštrumentov/OŠ ŽELEZNIKI

www.gsskofjaloka.si  I  info@gsskofjaloka.si  I  T 04 515 53 70  I  M 041 637 337

DRAGI OTROCI IN STARŠI, PRISRČNO VABLJENI,  
DA NAS OBIŠČETE IN SPOZNATE!

INFORMACIJE O VPISU na  

Škofja Loka – Še nekaj več 
pomladi, pa bo sneg skopnel 
tudi v visokogorju, koče bodo 
spet polne pohodnikov, ki 
bodo na večer pred spanjem 
in turo naslednjega dne za 
omizjem zapeli marsikatero 
iz »planinskega repertoarja«. 
Za domačo vajo pa vsekakor 
velja prisluhniti novi zgo-
ščenki Toneta Habjana in 
Nejca Jemca, ki sta prav za 
ljubitelje gora pripravila 18 
slovenskih planinskih pesmi. 
Posnela in izdala sta jih sicer 
lansko jesen, potem ko so 
bile pesmi čez zimo še na to-
plem, pa zdaj prihaja tisti 
čas, ko je najlepše slišati pe-
smi, kot so Oj, Triglav, moj 
dom, Zakrivljeno palico v 
roki, Dom pod Blegošem, 
Ratitovec, Prelepa Gorenjska, 
Tri planike, Po jezeru bliz 
Triglava, Kekčeva pesem in 
druge ...
Dva dolgoletna prijatelja in 
glasbena »kompanjona« naj-
prej vprašam, od kod iz Ško-
fje Loke se najbolje vidijo vi-
soke planine. Tone takoj 
strese kot iz rokava: »Naše vi-
soke planine so Ratitovec, 
Lubnik, Blegoš … Z njih pa 
se vidi tudi kam višje.« Nejc 
pa doda, da se najbolje vidijo 
s Sorškega polja in seveda 
tudi z okoliških hribov, od 
koder ne manjka lepih raz-
gledov. Kot pove, je ideja po-
sneti izbor slovenskih pla-
ninskih vzniknila že pred 
leti. »Nemalokrat sva skupaj 
nastopala po planinskih ko-
čah na raznih obletnicah in 
tudi tradicionalnih priredi-
tvah v hribih in sva ob tem 

ugotovila, da ni prav veliko 
pesmi na temo planin, ki bi 
bile tudi posnete.« Tone 
doda, da gre v glavnem za 
zborovske posnetke, tudi ne-
kateri – največkrat gre za sta-
rejše – narodnozabavni an-
sambli imajo na ploščah 
skladbe na temo planin. Iz-
vedb v njunem slogu, torej 
glas, harmonika in še kakšen 
inštrument, pa tako rekoč ni.
Izbrala sta kakih sto pesmi in 
med njimi naredila selekcijo. 
Aranžmaje in priredbe sta 
pripravila sama. »Harmoni-
ka ima kot instrument vse, 
kar si lahko glasbenik želi, ši-
rok nabor tonov, predvsem 
pa je njen zvok zelo poln,« 
pojasni Habjan. »V posame-
zne skladbe sva dodala tudi 
druge inštrumente (med 
drugim na trobento oziroma 
rog igrata oba Nejčeva sinova 
Dane in Karlo) in k sodelova-
nju povabila še nekaj odlič-
nih glasov. Dve pesmi je za-
pel tenorist Janez Lotrič, pri 
dveh je sodelovala moja neča-

kinja Maja Jelenc, tri pesmi 
pa smo zapeli kot kvartet, ob 
meni še sodelavci in pevski 
kolegi iz ljubljanske opere 
Matej Avbelj, Rok Bavčar in 
Matija Bizjan.«
Pesmi sta posnela v Studiu 
Grašič s tonskim mojstrom 
Primožem Grašičem, v knji-
žico k zgoščenki pa je boga-
to spremno besedo zapisal 
muzikolog dr. Franc Kri-
žnar. Habjan je zelo zadovo-
ljen z izdelkom kot celoto, 
tako z glasbo kot dodano 
knjižico, Jemc pa meni, da 
ima njun izdelek še etnolo-
ško vrednost in je lahko zelo 
lepo darilo tudi vsem tistim, 
ki ne morejo v planine. Izid 
albuma sta podprla Planin-
sko društvo za Selško dolino 
Železniki in Planinsko dru-
štvo Škofja Loka, ki sta jim 
ga že predstavila in dobila 
odlične odzive. Osrednji 
koncert bosta imela v maju, 
ko se malo ogreje, na Rati-
tovcu. Takrat v živo, na zgo-
ščenki pa že danes.

Prijatelja in dolgoletna glasbena sopotnika baritonist Tone Habjan in 
harmonikar Nejc Jemc vesta, kako zvenijo planine. Na njuni najnovejši 
zgoščenki Slovenske planinske pesmi jima lahko prisluhnemo tudi mi. 

Pesmi planin

Igor Kavčič

Nejc Jemc in Tone Habjan imata rada planine, še raje 
igrata in pojeta o njih. / Foto: Tina Dokl
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Območna organizacija Gorenjske,  
vabi na

39. prvomajsko praznovanje 
na Križni gori

1. maja 2023 ob 11. uri

Slavnostni govornik bo predsednik Svobodnega sindikata Slovenije 
Mirsad Begić.

V kulturnem programu bo sodeloval Mestni pihalni orkester Škofja 
Loka, z dobro malico in pijačo vas bosta pogostila Lovska družina 

Križna gora in mesarija Štajnbirt, za dobro razpoloženje in zabavo pa 
bo do 18. ure skrbel Ansambel Strmina.

Vabljeni na Križno goro!
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Odpiralni čas:
Od ponedeljka

do petka: 
8.00—17.00

V specializirani prodajalni LL Viva izdajamo
medicinske pripomočke na naročilnico. Zavod za zdravstveno 

zavarovanje Slovenije

10% POPUSTKupon za na en izdelek po izbiri.*

Popust ne velja za nakup: HAG testov za samotestiranje na Covid-19, medicinskih pripomočkov, ki se izdajajo na 
naročilnico, začetnih mlečnih formul, izdelkov, ki so že v akciji ali katalogu ugodnosti, darilnih bonov in knjig, ki so 
v Sloveniji v prodaji manj kot 6 mesecev. Popusti se ne seštevajo.

*Popust velja v LL Vivi Kranj ob enkratnem nakupu 1 kosa izdelka po izbiri in predložitvi original kupona.
Kidričeva cesta 2, Kranj

T: 04 201 48 50 • E: llviva.kranj@llgrosist.si 
www.llviva.si 

SPECIALIZIRANA PRODAJALNA
Z MEDICINSKIMI PRIPOMOČKI
LL VIVA KRANJ

V ponudbi LL Vive Kranj najdete:
• ortopedsko obutev
• opornice
• pripomočke za pomoč 

starejšim pri vsakdanjih 
opravilih

• pripomočke za gibalno 
ovirane osebe

• diagnostnične teste

• izdelke za inkontinenco
• izdelke za oskrbo 

poškodb in ran
• kozmetične izdelke 

in izdelke za osebno nego
• izdelke za odpravljanje 

oz. lajšanje težav, povezanih 
z boleznimi sodobnega časa

2023 04 LL VIVA Kranj - oglas Loški glas 171x143.indd   1 21/04/2023   09:25

Škofja Loka – Tudi letos so v 
jedilnici Šolskega centra Ško-
fja Loka odprli razstavo likov-
ne kolonije Jasna. Po krat-
kem kulturnem programu je 
sledil ogled razstavljenih 
umetniških del, ki so nastala 
na likovnem srečanju Jasna v 
Bohinju in Strunjanu ter pri-
kazujejo različne likovne stile 

in tehnike na temo slovenske 
krajine. Tokrat so svoja dela 
na ogled postavili: Franc Be-
šter, Rajko Bogataj, Boleslav 
Čeru, Igor Dolenc, Boštjan 
Gučar, Anton Kavčič, Alenka 
Klemenčič, Biserka Komac, 
Jano Milkovič, Andreja Pe-
klaj, Matjaž Rolih, Nejč Sla-
par, Erika Železnik in Ivan 
Žibert. Razstava bo na ogled 
do konca šolskega leta.

Razstava 
likovnikov Jasne
Igor Kavčič

V družbi likovnikov Jasne / Foto: Petra Žemva

www.gorenjskiglas.si
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 v Medvodah v dvorani, zunanjih 

igriščih 
 začetne in nadaljevalne skupine 
 zdrava rekreacija in dobra zabava 

 
     POLETNA 
TENIŠKA ŠOLA   
ODRASLIH 

(MAJ-
SEPTEMBER) 

ŽE OD 
38€/MESEC 

Predstavitvena brezplačna treninga 
bosta: 
4.5.2023 ob 20.00         Inf: 040 343 214 (Nik) 

9.5.2023 ob 20.00  

V TENIŠKI DVORANI (Cesta ob Sori 15)

www.cistilnenaprave-dezevnica.si
Armex Armature d.o.o., Ivančna Gorica, info@armex-armature.si, tel.: 01 786 92 70, 051 652 192

NAJBOLJŠE PO UGODNI CENI 
ČISTILNE NAPRAVE IN 
SISTEMI ZA DEŽEVNICO

Samooskrba s kompletnim 
sistemom za deževnico
Odločitev za zbiranje in uporabo deževnice pripomore 
k prihrankom v denarnici zaradi do 50 % nižjega računa 
za vodo na položnici. Rožice in zelenjadnice vam bodo 
zelo hvaležne, ker jim boste privoščili zalivanje z mehko 
deževnico brez klora. Izberite enega od kompletnih 
sistemov s filtri, črpalko in vsem pripadajočim.

Čistilna naprava 
One2clean
Inovativna čistilna naprava nemške 
kakovosti, ki poskrbi za družinski pro-
račun in okolje. Visok učinek čiščenja, 
v rezervoarju ni električnih kompo-
nent. Praznjenje le enkrat na tri leta, 
nizka poraba energije in minimalno 
vzdrževanje. Rezervoar je povozen.

Okrasni nadzemni 
rezervoarji
Poudarite videz terase z novim okrasnim 
zbiralnikom deževnice videza 
antične glinene amfore 
ali kateregakoli drugega 
izmed 70 različnih oblik, 
barv in velikosti. Poleg 
varčevanja je ob uporabi 
zalivanja z deževnice treba 
upoštevati še, da pri tem 
opravilu naredimo še veliko 
koristnega za svoje zdravje.
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Škofjeloška dvorana Poden je gostila finale državnega prvenstva za osnovne šole v rokometu, zmagovalni pokal pa so domov odnesli rokometni upi iz 
Trebnjega, ki so slavili pred domačo ekipo Osnovne šole Ivana Groharja in Osnovne šole Sava Kladnika iz Sevnice.

Za rokometno prihodnost ni skrbi

Škofja Loka – Mladim Loča
nom iz Osnovne šole (OŠ) 
Ivana Groharja se je letos 
znova uspelo uvrstiti v finale 
državnega prvenstva za 
osnovne šole v rokometu, ki 
ga je prejšnjo sredo gostila 
Škofja Loka.
Zjutraj je v dvorani Poden 
zbrane finaliste najprej po
zdravil domači župan Tine 
Radinja in poudaril, da je 
prav šport ena od dobrih iz
bir za mlade, ki tako 
kakovos tno in v dobri družbi 
preživljajo svoj prosti čas.
Sledile so tekme, ko sta si 
najprej nasproti stali domači 
ekipi OŠ Ivana Groharja in 
OŠ Trebnje. Trebanjci so 
bili boljši in zmagali z rezul
tatom 25 : 18. Na drugi tek
mi je ekipa OŠ Trebnje pre
magala OŠ Sava Kladnika z 
rezultatom 24 : 14, zelo zani
miva pa je bila zadnja tekma 
turnirja, ko je domače moš
tvo 23 : 18 ugnalo ekipo OŠ 
Sava Kladnika. Tako si je 
zmagovalni pokal in zlate 

medalje zaslužila ekipa OŠ 
Trebnje, malce manjši pokal 
in srebrne medalje je dobila 
ekipa OŠ Ivana Groharja, 
pokal za tretje mesto in bro
naste medalje pa je osvojila 

ekipa OŠ Sava Kladnika.
»Zelo sem bila vesela, da 
smo se sploh uvrstili na fi
nalni turnir. Pot do tega je 
bila kar naporna, zlasti v pol
finalu smo imeli težkega 

nasprotnika, ekipo iz Logat
ca. Naša šola že kar nekaj 
časa – mislim, da od leta 
2014 – ni igrala v finalu in 
zato nam letošnji uspeh veli
ko pomeni. Seveda največ 

gotovo nam, športnim peda
gogom, še posebno pa meni, 
ker sem rokometašica,« je 
povedala vodja ekipe Bernar
da Pohleven in dodala, da 
upa, da bodo fantje še naprej 
pridno trenirali. »Večina od 
njih že trenira tudi v klubu, 
v šolskih ekipah pa je po
membno, koliko treniramo 
tudi v šolah, kjer dajemo ro
kometu veliko poudarka. 
Trenutno imamo veliko ot
rok in dobro generacijo. 
Zelo pomembno se mi zdi, 
da šole in klubi med seboj 
sodelujemo pri vseh športih. 
Tako imamo veliko športni
kov, ki jim damo lepo popot
nico za naprej,« je še dodala 
Bernarda Pohleven, ki je 
skrbela tudi za organizacijo 
finalnega turnirja. »Vedeli 
smo, da je ekipa iz Trebnje
ga najmočnejša, naša ekipa 
pa ni pokazala vsega, kar 
zna. Fantje so igrali v 

rahlem krču, vseeno pa smo 
zasluženo osvojili drugo 
mesto in se lahko veselimo 
tega uspeha,« je še dodala 
Pohlevnova, ki ji je pri orga
nizaciji tekmovanja pomaga
la Maja Bajželj Plešec.
Srebrnih odličij so bili veseli 
tudi domači rokometaši, 
med njimi Anže Božnar, 
vratar, ki je bil izbran v naj
boljšo ekipo finalnega tur
nirja. »Rokomet igram že 
deset let, igram pa tako na 
šoli kot v klubu. Da bom vra
tar, me je prepričal trener 
Jani Klemenčič,« je povedal 
Anže in na kratko ocenil fi
nale tekme. »Ekipa iz Treb
njega je bila za nas premoč
na, na tekmi proti ekipi iz 
Sevnice pa smo bili boljši in 
zasluženo zmagali. Medalja 
mi veliko pomeni, sem vesel 
in upam, da bom kdaj igral 
tudi v članski ekipi,« je še 
povedal Anže.

Ekipa Osnovne šole Ivana Groharja si je priigrala drugo mesto in srebrna odličja.  
/ Foto: Vilma Stanovnik

Vilma Stanovnik

Zavod za šport Škofja Loka in Športna zveza Škofja Loka  
objavljata

JAVNI RAZPIS ZA ZBIRANJE PREDLOGOV  
ZA PODELITEV PLAKET IN SVEČANIH LISTIN 
ZAVODA ZA ŠPORT IN ŠPORTNE ZVEZE  
OBČINE ŠKOFJA LOKA  
za obdobje marec 2022–marec 2023.
Razpis je objavljen na spletnih straneh www.zsport-skloka.si  
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Nedelja, 21. maj 2023
od 10. do 17. ure

Občina
Gorenja vas -
Poljane

Organizatorji prireditve: Sponzorji: Podpornik teka prijateljstva: Prijatelj:

Škofja Loka – Trata, ki je na 
finalnem turnirju nastopila 
kot prvouvrščena ekipa re-
dnega dela tekmovanja, se je 
v veliki finale prebila z zma-
go proti Agrochem Hrastu s 
14 : 6, medtem ko je bila 
Ilirska Bistrica v polfinalu 
boljša od sežanske Skale s 
14 : 2.
Finale je bil nato odločen 
šele po podaljšku, saj se je 
redni del tekme zaključil z 
rezultatom 13 : 13. Večji del 
finalne tekme je bil izena-
čen, Ilirska Bistrica pa je v 
zadnji del tekme vstopila z 
vodstvom 11 : 7. V zaključku 
rednega dela je bila uspe-
šnejša ekipa Trate in zaslu-
ženo dvignila zmagovalni 
pokal.
»Zadnjič smo bili državni 
prvaki v sezoni 2018/19, le-
tos pa nam je znova uspelo. 
Naj povem, da smo v dva-
intridesetih letih tekmova-
nja v slovenski super ligi 

osvojili natanko pol naslovov 
prvakov, torek šestnajst. Še 
bolj me veseli dejstvo, da je 
za nami najbolj uspešna se-
zona, saj smo igrali tudi v 
novi, tako imenovani regij-
ski ligi, v kateri so nastopale 
ekipe iz Črne gore, Srbije, 

BiH, Hrvaške in Slovenije, 
ter lani oktobra postali tudi 
prvaki te lige. Lahko tudi re-
čem, da smo vso sezono od-
lično igrali, v finalu državne-
ga prvenstva pa nas je ekipa 
Ilirske Bistrice kar malce 
presenetila, saj so igrali kot 

v transu. Ker pa je naša eki-
pa res izkušena, smo brez 
težav izenačili in zmagali. 
Tako nas sedaj čakajo nasto-
pi v evropskem tekmova-
nju,« je povedal predsednik 
Balinarskega društva Trata 
Bojan Buden.

Prejšnji konec tedna je v Postojni potekal finalni turnir najboljših slovenskih ekip v balinanju, na njem 
pa je – po treh sezonah – naslov državnih prvakov znova osvojila škofjeloška Trata.

Trata je spet prvak

Vilma Stanovnik

Balinarji Trate z zmagovalnim pokalom / Foto: Leja Vehovec/BZS

ZAKLJUČNI DOGODEK PROJEKTA  
VIRTUALNA KREATIVNOST

Razvojna agencija Sora vabi na zaključni dogodek 
projekta Virtualna kreativnost, ki bo 17. 05. 2023, 
ob 11. uri v prostorih Lokomotiva – Coworking in  
inkubator centra v Škofji Loki. 

Na dogodku bodo predstavljena nova digitalna in  
virtualna znanja, orodja in tehnologije, ki so bila  
pri dobljena v sklopu projekta, z namenom dviga  
digitalnih kompetenc mladih in potencialnih 
podjet nikov na širšem Škofjeloškem območju. 

Predstavila se bosta tudi projektna partnerja  
Karata film in Biro Kalan, Matej Kalan s.p.

Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija  
iz Evropskega sklada za regionalni razvoj.

www.gorenjskiglas.si
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RAZVOJNA AGENCIJA SORA D.O.O.,  POLJANSKA CESTA 2, ŠKOFJA LOKA
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Druženje ob športu
Škofjeloško društvo upokojencev je sredi tega meseca pripravilo prvenstvo Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Gorenjske v kegljanju s kroglo na vrvici.

Škofja Loka – Društvo upo-
kojencev Škofja Loka je bilo 
letos organizator tekmova-
nja Pokrajinske zveze dru-
štev upokojencev (PZDU) 
Gorenjske v kegljanju s kro-
glo na vrvici. Zbrane tekmo-
valke in tekmovalce je na de-
ževno jutro pozdravil novi 
predsednik Društva upoko-
jencev Škofja Loka Miha 
Ješe in povedal, da je poča-
ščen, da imajo tekmovanje 
prav v Škofji Loki in da de-
ževno vreme še malo ne 
sme biti vzrok za slabo voljo. 
Prvenstvo je nato odprl do-
mači župan Tine Radinja. 
»Naše izjemno aktivno dru-
štvo upokojencev večkrat go-
sti regijska, včasih pa tudi 
državna tekmovanja. To je 
zasluga predane ekipe, ki v 
društvo skrbi, da se veliko 
upokojenk in upokojencev 
giba na najrazličnejše nači-
ne. Mnogo se jih ukvarja 
tudi z 'ruskim' kegljanjem, 
ki je vsako leto bolj popular-
no. Želim vam, da se pri nas 
dobro počutite in da iz naše-
ga mesta odidete z lepimi 
občutki; in obiščite nas še 
kdaj,« je povedal župan Ra-
dinja.
Zbrane je nagovoril tudi de-
legat Vojko Mihelič ter pou-
daril, da je prvenstvo ne le 
tekmovanje, ampak pred-
vsem druženje s športnimi 
naboji.
Tako se je zbralo kar 32 tek-
movalk iz sedmih društev in 

29 tekmovalcev iz šestih go-
renjski društev upokojencev, 
ki so se pomerili v dvokro-
žnem sistemu. V konkuren-
ci žensk je zmagala domača 
ekipa s 394 podrtimi keglji 
pred ekipo DU Naklo s 363 
podrtimi keglji in ekipo DU 
Žirovnica, ki je podrla 315 
kegljev. V moški konkurenci 
je prav tako zmagala ekipa 
gostiteljev, DU Škofja Loka, 
ki je podrla 427 kegljev. 
Druga je bila ekipa moških 
DU Naklo s 381 podrtimi ke-
glji in ekipo DU Kranja, ki je 
podrla 330 kegljev.
Rezultati ekipnega tekmova-
nja štejejo tudi za posamič-
no konkurenco. Tako so 
prva tri mesta v ženski kon-

kurenci osvojile domače ke-
gljačice. Gorenjska prvaki-
nja je postala Ivanka Prezelj, 
ki je podrla 104 keglje. Irena 
Berginc je bila druga, podrla 
je 99 kegljev, Smiljana 
Oblak na tretjem mestu pa 
je podrla 98 kegljev.
Tudi v moški posamični 
konkurenci so medalje osvo-
jili domač kegljači. Adi Ko-
čar je postal prvak gorenj-
skih upokojencev, saj je 
podrl je 110 kegljev. Drugi je 
bil Mirko Jović, ki je podrl 
105 kegljev, s 104 podrtimi 
keglji pa je bronasto medaljo 
osvojil Franci Bradeško.
Prehodni pokal za skupno 
zmago je tako osvojila do-
mača ekipa, za katero so na-

stopali Vojka Mihelič, Smi-
ljana Oblak, Zdenka Gaber, 
Irena Berginc in Tončka 
Dolinar ter Matjaž Loboda, 
Mirko Jović, Franci Brade-
ško, Ivan Hafner in Adi Ko-
čar.
»Tekmovanje je potekalo 
brez težav. Vse čas je bilo 
obilo časa za druženje in ko-
mentiranje. Organizacijski 
odbor na čelu z Vojko Mihe-
lič je po mnenju vseh svoje 
delo opravil zgledno,« je po-
vedal Ivan Hafner in dodal, 
da sta žal manjkali ekipi lan-
skih prvakov iz DU Kamnik, 
prav tako pa ni bilo ekipe 
DU Mojstrana, ki je bila pa v 
preteklosti že večkrat prvak 
Gorenjske.

Vilma Stanovnik

Prvo kroglo je ob spremstvu domače moške ekipe vrgel predsednik Društva upokojencev 
Škofja Loka Miha Ješe. / Foto: Vilma Stanovnik

Za Rovtarji je 
pestra zima
S tekmami in druženji bogato sezono so Rovtarji 
zaključili na Kaninu.

Škofja Loka – Prvi meseci le-
tošnjega leta so bili za dru-
štvo Rovtarji, ki se ukvarja s 
smučanjem in kolesarje-
njem po starem, zelo aktiv-
ni.
Takoj na začetku leta so se 
udeležili pohoda na Blegoš 
in srečanja pri Andrejonu. 
Ob tem so pripravili tudi 
kratek sestanek ter pregleda-
li delo in naredili načrt aktiv-
nosti v tem letu.
Konec januarja je v Bočni 
sledilo tekmovanje v smuča-
nju po starem, nato pa so se 
začeli pripravljati za domače 
23. Mednarodno tekmovanje 
v smučanju po starem, ki je 
tudi letos sredi februarja po-
tekalo ob udeležbi tako do-
mačih kot tujih smučark in 
smučarjev.
Na začetku marca se je nato 
smučarska ekipa društva od-
pravila na tekmovanje na 
Kope, kjer so bili organiza-

torji člani Kulturnice Gabr-
ke. Sledilo je še tekmovanje 
v Črni na Koroškem, ki so ga 
pripravili Veseli Savinjčani.
Sredi marca se je skupina 
devetih tekmovalk in tekmo-
valcev podala na tekmo v Fe-
uerkogel v Avstrijo, zimsko 
sezono pa so na velikonočni 
ponedeljek zaključili na Ka-
ninu, kjer je potekalo 25. 
Smučanje po starem. »Orga-
nizirali smo avtobusni pre-
voz in povabili vse prijatelje, 
ki nam pomagajo na naših 
prireditvah. Kot društvo smo 
bili Rovtarji med najuspe-
šnejšimi in najštevilčnejši-
mi ekipami,« je povedal 
predsednik Brane Tavčar in 
dodal, da se tekem v Avstriji 
ne udeležujejo, saj je treba 
plačati startnino. »Le pri 
društvih Feuerkogel in Mür-
zzuschlag, ki sta bila naša 
gosta v Škofji Loki, nas star-
tnine oprostijo. Že stroški 
potovanja so namreč viso-
ki,« je dodal Brane Tavčar.

Vilma Stanovnik

Sezona smučanja po starem se je ta mesec zaključila na 
Kaninu. / Foto: Tone Stamcar

Novi lastnik Pahorjeve »katre« Tomaž Habjan iz Selc vabi 
k pomoči v akciji Katrca pomaga – 3. krog. / Foto: Simon Benedičič

Selca – Po bratih Fratar s Koroškega je novi lastnik »katre« 
nekdanjega predsednika države Boruta Pahorja nedavno po-
stal Tomaž Habjan iz Selc, ki so ga izžrebali med donatorji 
v dobrodelni akciji Katra – drugi krog. Prevzem starodobni-
ka v Selcih je bil minuli petek, novi lastnik pa ga bo namenil 
promociji občine Železniki in dobrodelnosti. Skupaj s sinom 
Aljošem, ki je tetraplegik, že vabi k sodelovanju v akciji Ka-
trca pomaga – 3. krog, s katero zbirajo denar za dveletnega 
Urbana s prirojeno genetsko mutacijo oz. akcijo Koraki za 
Urbana in za rehabilitacijske pripomočke za vse s podobno 
usodo, kot je Aljoševa. Denar zbira Območno združenje 
Rdečega križa Škofja Loka (Kidričeva cesta 1, 4220 Škofja 
Loka) na transakcijskem računu, odprtem pri Gorenjski 
banki, SI56 0700 0000 0187 397, sklic SI00 784010-248, 
koda namena: CHAR, namen plačila: KATRCA POMAGA 3. 
krog. Za lažjo izvedbo nakazila objavljamo še QR kodo.

»Katra« še naprej na dobrodelni poti

loški glas

IŠČEMO SODELAVCE,
POTREBUJEMO TEBE!

AVTOKLEPAR
AVTOLIČAR

Prijavi se na 
zaposlitev@avtotehna-vis.si 

ali pokliči na 
031 750 470 ali 01/58 18 621.
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